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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743
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http://shotoklub.doesntexist.org 

Shoto Klub “Izola” je na Facebooku

Drobtinica
So včasih rekli: Če ni kruha 
pa naj bo vsaj topla juha.

A smo verjeli da je to drugje, 
da pri nas živijo siti ljudje, 

ki imajo delo in denar, 
in nimajo nikoli praznih omar, 

ki jim ni treba po pakete, 
ne rabijo kredita za tablete, 

so, skratka, zadovoljni ljudje. 
Le vedno manj jih je.

Nemogoče je le mogoče
Kdo bi si mislil, da bomo v dveh desetletjih parlamentarne demokracije raven našega političnega dela 
spravili na tako nizke veje, da se vanj lahko vključujejo tudi največji brezvezniki, lenuhi in barabe.
(Mef) Potem ko sem javno povedal 
in zapisal, da smo Slovenci očit
no zavozili svojo državo in da je 
sistem lokalne oblasti popolnoma 
neprimeren, saj namesto združe
vanja za iste cilje ljudi, denar in 
energije zgolj razdvaja in slabi, 
sem dobil lekcijo za katero bi še do 
nedavnega verjel, da prihaja iz ust 
nove generacije.
“Mef je zakrnel idealistični udbo
vec, ki ne ve niti tega, da je politika 
iskanje kompromisov in najmanj
šega skupnega imenovalca med 
političnimi opcijami.”
Morda je res in morda ta novi svet 
res v resnici poganjajo nenehni 
konflikti interesov, ki so največkrat 
zasebni ali ozko skupinski, bolj 
malokrat pa javni. Kot da bi bilo 
javno, skupno, nekaj slabega.

Povsem normalno se nam zdi, da 
volivec poreče: “Ta še zase ne zna 
poskrbeti, kako bo šele za celo 
občino” in ga seveda ne obkrožijo 
za razliko od tistega drugega, ki je 
znal poskrbeti zase.
Žalosti me, da na tak način razmi
šljajo tudi tisti iz starejše genera
cije, tisti ki so zrasli s kolektivnim 
duhom in občutkom za skupno. 
Ali pa so se le pretvarjali, tako kot 
so se pred tridesetimi leti z dolgi
mi lasmi na koncertih Kameleonov 
pretvarjali, da so svetovljani, danes 
pa prisegajo na harmoniko.
Ko poslušam obtoževanja nedelj
skih kandidatov, gledam polpisme
ne grafite na plakatnih mestih in 
berem osnovnošolske žaljivke na 
spletnih forumih nisem jezen am
pak zaskrbljen in žalosten.

Še dobro, da je prijatelj Dušan iz
polnil svoje sanje in zdaj vesla. 
Morda pa me bo vzel s sabo.

dr. Tomislav 
Klokočovnik

V nedeljo na volišča
v nedeljo, 24. oktobra bodo volišča 
odprta od 07. do 19. ure, še danes 
pa lahko glasujete na predčasnem 
volišču. Do danes lahko zaprosite 
tudi za glasovanje na domu. Te 
volivce bo v nedeljo obiskal t. i. 
leteči odbor. Prav tako do danes je 
treba vložiti zahtevo za glasovanje 
na posebnem volišču, ki je dosto
pno invalidom. V Izoli je to voli
šče v Manziolijevi palači.

Spremembe
I cambiamenti

so se šele zifcel
sono appena inizia

AVTO CENTER Avto Center Jereb, Izola 
www.a-jftfeb.sl

nnn BANKA KOPER

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izola - šola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00-19.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - tel: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

tel: 041/ 650 375
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Rdeči križ Izola je v soboto, ob svetovnem dnevu hrane, uspešno izpeljal hu
manitarno akcijo »Drobtinica«. Akcija je uspela, saj sme Izolanke in Izolani v 
velikem številu obiskali stojnico Rdečega križa ob parku Pietro Coppo.

Območno združenje RK Izola se je, skupaj s 24 območnimi združenji 
Rdečega križa Slovenije letos vključilo v »Drobtinico«, mednarodno ak
cijo ob Svetovnem dnevu hrane, ki je potekala v Sloveniji, Albaniji, 
Bolgariji, Latviji, Litvaniji, Makedoniji, Srbiji in Črni gori, na Polj
skem, v Romuniji in na Slovaškem.
Priprave na izvedbo akcije so trajale dva tedna, v soboto, 16. oktobra pa 
so prostovoljci med 9 in 12 uro dopoldne na Trgu republike v Izoli, zbi
rali sredstva za prehrano socialno ogroženih otrok. Občani in donatorji 
so s ponudbo kruha in peciva in s prostovoljnimi prispevki omogočili 
topel obrok za otroke, ki obiskujejo OŠ Livade,OŠ Vojka Šmuc in OŠ 
z italijanskim učnim jezikom Dante Alighieri. Na občinskem odboru 
Rdečega križa so povedali, da so z Drobtinico uspeli zbrati 429,37 
Eur. To pomeni 186 kosil. Ves denar bodo porazdelili trem osnovnim 
šolam za tople obroke pomoči potrebnim učencem.
Vsem donatorjem in prostovoljcem se RK Izola iskreno zahvaljuje za 
doprinos, da je akcija sploh stekla. Prav tako se zahvlajuemo vsem ob
čanom Izole, ki so nas obiskali ob stojnici in prispevali denar za topli 
obrok. ur

Revita na 
novi lokaciji
Revita posluje
na novi lokaciji v obrtni coni. Naslov: Obrtna ulica 13.
Do nas pridete mimo upravne enote - zadnja ulica desno in 
potem druga levo (pri torkli).
Urnik: vsak delovnik od 
8. do 16. ure. Telefon 
64-040-64 in 640-38-38.

Medicinske pripomočke še 
naprej izdajamo tudi na 
naročilnico oz. recept v 
breme ZZZS. Opravljamo 
tudi izposojo ortopedskih 
pripomočkov. Plenice in 
večje pripomočke lahko 
pripeljemo na dom. Del 
prodajalne smo namenili 
posebej ugodnim
nakupom - izdelkom v 
akciji.
Pričakujejo vas popusti 
dobrodošlice.

Upravna

REVITA

Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika 
v glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. 
Že res, da je vsak vikend “doma” v Izoli 
a vendarle. Zoran Odič je upokojeni a ne 
odpisani novinar z veliko začetnico. Tisti, 
starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o 
življenju tam in o življenju nasploh, o do
godkih v glavnem mestu in o posledicah 
teh dogodkov za naše kraje in ljudi. 
Pazljivo branje vam želimo

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izdane Zoki)

VZEMI VSE, KAR Tl ŽIVLJENJE DAJE
Pa so spet v Ljubljani na volitvah zmagali ostanki totalitarnega, komuni
stičnega, zločinskega sistema. Najprej so, kot je izjavil dvojniesdesmokrat 
Mate, zaradi lepšega namestili »slamnate« kandidate, potem pa so vsi glaso
vali samo za enega. Pa ga je popravil Ivan Janez z besedami, da je v Ljublja
ni zmagal strah. Ljudje so prestrašeni po štiriletni diktaturi spet glasovali za 
njeno ponovitev, namesto za demokracijo, kot jo on vidi, občuti, doživlja. 
Namesto 15.000 novih delovnih mest v mestu in železnice do Krvavca, 
meščani, so ti ostanki komunajzarske in OF-ovske preteklosti, namesto za 
Zofijo (v grščini modrost) izvolili onega Jankoviča, ki v grščini ne pomeni 
nič. Čeprav so ljubljančani še dodatno predlagali, da si gospa Modrost rajši 
postavi železnico od Ljubljane do Velenja, da v službo ne bo hodila z avtom, 
voznikom, plačano kilometrino in podobnim. Pa ji je Jankovič ponudil, da 
jo bo takoj vzel za namestnico, če mu da recept za novih 15.000 delovnih 
mest in dobil odgovor, da mu bo to povedala »v šest oči«. Za vso to volilno 
šlamastiko, je ponovil je Ivan Janez, so krivi komunisti in novinarji, ki o 
njem pišejo grdo, lažnjivo, obrekovalno, in vse jih bo tožil, začevši s tistim 
Fincem Berglundom, katerega je že tožil, pa se niti ljubljansko niti novo
meško sodišče nočeta s tem ukvarjati. Še finsko državo so zaprosili, da tega 
Berglunda eksportira vsaj v Novo Mesto, pa so dobili odgovor da se država 
s takšnimi rečmi ne ukvarja, da je to domena tavarišča Staljina in njemu po
dobnih. Tako je spet, kot je pojamral Ivan Janez ne prvi, ne drugi, verjetno 
zadnji, zmagala komunistično-totalitaristična, nedemokratska novinarsko 
lažniva, povezava Slovenije in Finske.
Dober hrvaški novinar je v čisti dalmatinščini napisal, da »bomo mi pisali, 
oni nas bodo pretepali in napadali nas in naše družine, kar je vse v redu, 
saj vsak dela to kar zna.« Oni fizično, mi psihično. Oni s pestmi, mi z glavo, 
čeprav glava boli bolj kot pest. Tako kakor je država, zaradi uvedbe novega 
davka, naredila s famoznim popisom nepremičnin. Glava boli vsakogar, ki 
je sam, ali skupaj s starši ali pa starši s starimi starši, naredili hišo ali kupil 
stanovanje v katerem živi njegova družina danes. Država tega ni naredila 
ne z glavo ne pestjo, ampak z nogo. Ali ni dvojno obdavčevanje protizako
nito? Kajti, saj so že plačali davek na vsako kilo cementa, vsak žebelj, vsako 
vtičnico in pipo, vsako zaplato zemlje na kateri so zidali. Pa če gre samo za 
evidenco nepremičnin v lasti državljanov je vse narobe, od zamenjanih la
stnikov, do vrednosti, ki jo je država določila za posamezno nepremičnino. 
Osebno sem v vsem tem jezen in ožaljen, ker je naš družinski viken nahitro 
postal skoraj dvakrat večji, namesto 32 kvadratnih metrov skoraj 60. Pa smo 
preverjali, skupaj z prijatelji, da ni začel rasti v širino in dolžino po vseh teh 
poplavah in deževju. Pa ni. Edino kar mi je padlo na pamet je, da so geo
deti dvojno videli in merili, kar ni nemogoče po trgatvah v bližnji in daljši 
okolini. Pa še cena, ki je smešno niška - bogih 150 000 evrov, piše na tistem 
zmazku Geodetske uprave.
Samo njim za informacijo povem - ni na svetu Rockfelerja, da o Bavčarjih, 
Hildah, in Zidarjih ne govorim, da bi skupaj z nonoti in pranonoti, zbrali 
toliko denarja, koliko je vreden ta vikend. Enostavno, nima cene in naj izra
čunajo koliko davka je na to ceno, ki je ni. Tako in tako ga ne bom plačal.
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Tisto, česar ni bilo opaziti v prvem krogu izolskih lokalnih volitev, seje zgodilo pred drugim krogom županskih 
volitev. Najprej so padle pripombe na račun enega ali drugega kandidata, potem pa še težke besede, ki jim malo 
manjka do tiste meje, ko že nastopijo sodišča zaradi obrekovanja ali razžalitve časti. Prijave so že na poti.
Ker je dan volitev vedno bližji, se po
časi zaostruje tudi predvolilna kam- 
panija. Kandidati in stranke, ki so 
kandidate podprle, kot za stavo ena 
za drugo sklicujejo tiskovne konfe
rence, na katerih obtožujejo ali pa se 
branijo obtožb. Večinoma kar oboje.

Začelo se je s soočenji županskih 
kandidatov na koprskem radiu in 
televiziji, kjer so z ene strani letele 
pripombe v smislu, da protikandidat 
nima pojma, do pripomb, da v tem 
mandatu ni bilo narejenega nič pa
metnega in končno tudi o tem, da 
eden od {kandidatov pravzaprav išče 
službo. Veliko nemira so sprožile 
tudi izjave o tem, kdo koga podpira, 
o čemer pišemo na 6. strani Mandra- 
ča.
Še bolj živahno je bilo na torko
vem soočenju v portoroškem 
Avditorij m ki ga je snemala TV 
Sponka. Že med soočenjem so 
padale bistveno težje besede kot 
v prvem krogu, še bolj vroče pa je 
bilo po samem srečanju, ko so se

na istem mestu znašli podporniki 
enega in drugega kandidata. Po 
pričevanju enega od udeležencev 
je malo manjkalo pa bi med navi
jači padale pesti, saj je bilo videti 
tam ljudi, ki so bili še pred štirimi 
leti prvoborci enega, zdaj pa so 
vojaki drugega kandidata.
V sredino dopoldne so nas po
spremile informacije o nesra
mnih grafitih na plakatnih tablah, 
sledila je informacija o tem, da je 
en kandidat trgal plakate druge
ga, končno pa še prijava volilni 
komisiji, da zaupniki enega kan
didata nenehno spremljajo delo 
volilnega odbora na predčasnem 
volišču.

SD obtožila Klokočovnika
Breda Pečan je na današnji novi
narski konferenci v Izoli predstav
nikom medijev pojasnila svoja sta
lišča in argumente, ki se nanašajo 
na predvolilni »dialog«, ki ga v me
dijih spremljamo v zadnjih dneh. 
Pravi, da se je predvolilna kam- 
panija stranke Izola je naša in 
njenega kandidata Tomislava Klo
kočovnika spustila na sramotno 
nizek nivo.
Pečanova je zgrožena nad naved
bami, ki jih stranka UN v brošuri, 
kot tudi kandidat Klokočovnik na 
raznih soočenjih uporabljajo proti 
kandidatu mag. Igorju Kolencu. 
Trdi, da so absurdne, saj mag. Ko
lenc nastopa kot neodvisni kandi
dat, ki pa ga od začetka podpira 
stranka SD.
Pečanova je povedala še, da se za 
kandidaturo za župana ni odločila 
kljub priljubljenosti, saj že od za
četka ponavlja, da je njena funk
cija poslanke v Državnem zboru 
pomembna in da je jasno, da dveh 
takšnih nalog (biti županja in 
poslanka) ni mogoče kvalitetno 
opravljati.
Na tiskovni konferenci se je Peča
nova vrnila na dogodek pred dve
ma tednoma, ko je 60 glasovnic iz 
volišča v OŠ Livade najprej izginilo, 
nato pa se ponovno pojavilo. Ostro 
zavrača obtožbe stranke IJN, da za 
tem stoji stranka SD, saj “to ni bil, 
ni in nikoli ne bo način delovanja 
stranke SD in njene predstavnice 
v parlamentu. SD je takoj po do
godku podala kazensko ovadbo 
na policijo in pričakuje, da bo ta v 
kratkem odkrila storilce.” 
Pečanova meni, da IJN in Kloko
čovnik v zadnjih dnevih pred voli
tvami “zavajata volivce z bomba
stičnimi navedbami o uspehih v 
zadnjem mandatu kot na primer 
vrnitev Marine v last Izole, saj je 
Ustavno sodišče o zadevi preso
jalo konec septembra 2010, kar 
nima nobene povezave z delo
vanjem dosedanjega župana in 
občinske uprave.” Omenila je 
tudi pospešeno odpiranje novih 
oddelkov v vrtcih, reševanje ceste 
na Šared, ustanavljanje novih kra
jevnih skupnosti, kljub temu, da v 
preteklih štirih letih se za podeže
lje niso preveč zanimali.
O tem, kako komentira izjave Klo
kočovnika glede tega, kdo vse ga

Vsem volilcem, 
ki so razumeli naš poziv 
k združevanju pozitivno mislečih 
za boljšo prihodnost se 
zahvaljujemo za široko podporo.
Združeni smo skupaj 
z našim kandidatom 
za župana Izole prepoznali 
pozitivna sporočila in modre 
rešitve v programu kandidata 
g. Kolenca.

Zato vas Vabimo,
da v drugem krogu
zaokrožite številko

Lista Združeni za Izolo

podpira v drugem krogu, je Breda 
Pečan odgovorila, da so stranke in 
liste, ki naj bi ga domnevno podpr
le, tovrstne trditve javno in ostro 
zanikale.

IJN obtožila Kolenca
Nekoliko kasneje so tiskovno kon
ferenco sklicali tudi v volilnem šta
bu IJN, na kateri so javno obtožili 
kandidata mag. Igorja Kolenca, 
da je lastnoročno potrgal plakate 
protikandidata. Na tiskovni so po
vedali, da so štirje očividci potrdi
li, da so videli mag. Kolenca, ki je 
okoli 20.30 v torek jezno potrgal 
plakate kandidata Klokočovnika s 
plakatnih mest na peščenem par
kirišču pri gostinski šoli. Kolenc 
naj bi ob tem tudi zmerjal enega 
od očividcev. Zaradi tega bodo pri 
IJN podali kazensko ovadbo proti 
znanemu storilcu.

Kolenc se za obtožbe ne sekira
Mag. Igor Kolenc je na te obtožbe 
povedal le to, da plakati Kloko
čovnika nimajo kaj početi na pla
katnem mestu, ki je namenjeno 
njemu. Trditve, da jih je sam trgal 
sicer ni zanikal, na navedbe, da pri 
IJN grozijo s kazensko ovadbo pa 
se je samo nasmehnil.
Malo kasneje pa so z IJN poslali 
obvestilo za javnost, v katerem na
vajajo besede mg. Kolenca, da so 
bila s Kločovnikovimi plakati pre
lepljena plakatna mesta v resnici 
njegova, in čeprav ne morejo tega 
z gotovostjo zanikati, se vseeno 
opravičujejo če je temu res tako, 
ter da to ni bilo storjeno z njiho
vo vednostjo. Dodajajo pa, da to 
dejstvo pa ne opravičuje reakcije g. 
Kolenca, saj je uničevanje volilne
ga gradiva kaznivo dejanje, na ka
znivo ravnanje pa se ni dovoljeno 
odzvati s kaznivim dejanjem.
Pri IJN pravijo, da bi bilo prav, da 
bi kršitev prijavili pristojnim in
špekcijam, saj kdor vzame zakon 
v svoje roke je nevaren. Posebej 
obsojajo takšno nestrpno obnaša
nje, ki presega moralne okvire, v 
katerih bi se moral gibati kandidat 
za Župana, saj pravijo, da Župan 
mora biti Župan vseh Izolanov in 
ne samo tistih, ki so z njim.

0 usodi pa odločamo sami
Predvolilna kampanja se je torej 
v štirih letih vendarle spremenila. 
A le navzven. Ni več jumbo pla
katne vojne, ni več paramilitarnih 
bombnih akcij, so pa obtožbe, pro- 
tiobtožbe, opravičila, zanikanja in 
ponovne obtožbe. In v vsem tem 
moramo volivci obdržati trezno 
pamet in odprto glavo. Na koncu 
je menda tudi vseeno, kdo gre
ši in kdo ima prav, če sploh kdo. 
Vsak od obeh taborov ima že svojo 
močno volilno strukturo, prepriča
ti pa morajo “samo” še tiste, ki so 
nevtralni, in zato nič kaj navijaško 
razpoloženi. Vprašanje pa je le, če 
taka vrsta politične vojne sploh la
hko pomaga volilni udeležbi. Saj 
poznate zgodbo o otroku ki mu za 
kosilo ponudimo izbiro med jetrci 
in vampi? am
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Predvolilni pogovor ---------------------------

Moj protikandidat nima niti 
enega svojega svetnika
Tako pravi županski kandidat IJN, dr. Tomislav Klokočovnik. Kdo bo torej vodil občino?
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i Hladilnica odhajaDovolite nam, da vam najprej čestita
mo za uvrstitev v drugi krog županskih 
volitev v naši občini.

1. Menda sploh niste pričakova
li, da boste morali v drugi krog 
županskih volitev?
- To drži, računal sem na zmago v 
prvem krogu. Sicer pa to sedajle ni 
pomembno, volja ljudi je na prvem 
mestu in očitno nihče izmed kan
didatov ni bil dovolj prepričljiv. Po 
najboljših močeh se trudim, da bi 
občanke in občane seznanil z na
predkom, ki ga je Izola doživela v 
minulem mandatu.
2. V prvem krogu je bila kam
panja v Izoli dokaj korektna in 
nenapadalna, zdaj pa že diši po 
aferah in medsebojnih obtoževa
njih. Je to res potrebno?
- Seveda ne. Danes sem z veli
kim obžalovanjem podal izjavo 
za javnost, v kateri strogo obso
jam mazaške akcije in vse oblike 
nestrpnosti, ki nikakor ne pripo
morejo k napredku Izole, k na
predku družbe kot celote. Sicer 
pa ne moremo mimo dejstva, da 
je na tokratnih volitvah prišlo do 
zapletov, kjer bi bili več kot očit
no skoraj oškodovani za svetniški 
sedež (60 volilnih listov), prihaja 
do trganja mojih volilnih plakatov, 
očitki na moje delo postajajo vse 
bolj neutemeljeni in grobi.
3. Veliko volivcev je prepričanih, 
da se ponavlja spopad izpred 
štirih let in da si spet stojita na
sproti z nekdanjo županjo. Tudi 
vi jemljeta ta spopad tako ali 
vendarle imate mag. Kolenca za 
pravega tekmeca?

Na podlagi Javnega razpisa za pode
litev koncesije za upravljanje in iz
gradnjo posameznih delov pristan
išča (pomol B) je Občina Izola konec 
septembra izdala odločbo, s katero 
se za koncesionarja za upravljanje 
in izgradnjo pomola B izbere sku
pna ponudnika JP Komunala Izola, 
d.o.o. ter Kraški Zidar, d.d. Občinski 
svet je namreč konec minulega leta 
sprejel Odlok o koncesiji za uprav
ljanje in izgradnjo posameznih de
lov pristanišča (pomol A in pomol 
B), na podlagi katerega je Občina 
Izola kot koncedent izvedla javni 
razpis. V postopku javnega razpisa 
je bilo ugotovljeno, da oddana sku
pna ponudba izpolnjuje vse zahteve 
razpisne dokumentacije ter pogoje, 
potrebne za udeležbo na razpisu.

- Resnici na ljubo nisem verjel, da 
bo v primeru drugega kroga moj 
protikandidat gospod Kolenc. Sam 
je namreč izjavil, da bo v primeru 
izvolitve na podžupansko mesto 
imenoval gospo Bredo Pečan. To z 
drugimi besedami pomeni, da bo 
omenjena gospa vodila Občino, 
gospod Kolenc namreč sam nima 
niti enega svetnika. Vsi vemo, kaj 
to pomeni za Izolo. Gospa Pečan 
je svojo priložnost že izkoristila, 
jaz pa sem bil v minulem manda
tu deležen neprestanih spotikanj 
v obliki razpustitve občinskega 
sveta, ponovnih volitev, nespre
jetja proračuna. Tega resnično ne 
potrebujemo.
4. V zadnjem mesecu dni se je 
zgodilo toliko pobud, pisem o 
namerah in otvoritev kot v treh 
letih skupaj. Ali res verjamete, 
da imajo takšne “delovne zma
ge” kakšen učinek na volivce?
- Seveda pretiravate: podpisali 
smo pismo o nameri za izgradnjo 
novega doma upokojencev in pi
smo o nameri za izgradnjo novega

Podpisu koncesijske pogodbe za iz
gradnjo pomola B sledijo aktivnosti 
za izvedbo same gradnje. Ureditev 
območja pomola B pomeni pomem
ben korak naprej pri vzpostavitvi 
reda v mestnem pristanišču, ki so 
ga vrsto let zaznamovali nelegalni

stanovanjskega stolpiča v Livadah, 
v katerem bodo neprofitna stano
vanja za Izolane. S podpisi smo 
dokazali, da mislimo resno in da 
razvoj projektov vidno napreduje 
v pravo smer.
5. Izolani vam in vaši upravi oči
tajo klientelizem, tako pri oddaji 
poslovnih prostorov kot pri od
dajanju gradbenih del. To goto
vo ni dobra popotnica k ponovni 
izvolitvi?
- To so natolcevanja. Nadzorni 
odbor je politični organ v rokah 
gospe Brede Pečan. Sam imam 
čisto vest in nikakor nisem pove
zan z nikakršnim gradbenim lo
bijem. Morda je bila to praksa v 
preteklosti, sedaj temu zagotovo 
ni tako. Tudi poslovni prostori so 
bili oddani skladno s področno 
zakonodajo. Jaz nimam kaj skri
vati, Občino sem vodil pošteno in 
učinkovito.
6. Vaš protikandidat ima javno 
podporo Desusa, Oljke, Zares in 
Liste Združeni za Izolo. Vi takš
ne podpore, vsaj javne, nimate.

privezi ter neurejena koncesijska 
razmerja. Vzpostavljeni bodo vsi 
pogoji, da se dodeljevanje komunal
nih privezov, za katere skrbi poseb
na komisija, lahko nemoteno nada
ljuje. Na pomolu je predvidenih 270 
novih priveznih mest. pr

- Skupni imenovalec vseh strank, 
ki jih omenjate, je cilj, da me uma
knejo iz županskega stolčka. Sam 
imam podporo številnih strank, s 
katerimi smo se pogovarjali o ra
zvoju mesta. Javno sem že pred
stavil koga bi si želel na vodstve
nih funkcijah v Občini in v nad
zornem svetu Komunale.
7. V političnem trgovanju je že 
običajno, da se za zavezništva 
ponujajo podžupanske funkcije 
in funkcije v javnih zavodih. Ste 
tudi vi ponudili morebitnim za
veznikom kaj takega?
- V primeru izvolitve bom na 
podžupansko mesto imenoval 
gospoda Adlerja, ki je v preteklo
sti že dokazal, da bo kos takim 
nalogam. Drugo podžupansko 
mesto sem pripravljen prepustiti 
tistemu, ki bo z mano podpisal 
dokument o skupnih projektih 
(slemenska cesta Jagodje - Šared, 
Kulturni center, sprejetje OPN). 
Odkrito podporo mi je v tem ozi
ru izrekel le gospod Adler, ostali 
ostajajo pri svojih izjavah nevtral
ni. Verjamem, da bodo po volitvah 
vse karte na mizi in da bom v pri
meru zmage brez težav sestavil 
razvojno koalicijo za vsestranski 
napredek mesta.
8. Vaš slogan v kampanji se glasi: 
Spremembe so se komaj začele. 
Do kod nameravate spreminjati 
Izolo?
- Družba v kateri živimo se nepre
stano spreminja. Razvoj pomeni 
spremembe in sam si želim, da bi 
Izola vedno napredovala oziroma 
se spreminjala v smeri, ki jo mora
jo določiti občanke in občani.
9. V odzivih v različnih spletnih 
forumih se zdi, da imajo vaši 
najožji sodelavci celo več kriti
kov in nasprotnikov kot vi sami. 
Pa vendar jim vi in oni vam osta
jajo zvesti. Se ne bojite, da vam 
to lahko škoduje?
- Na spletnih forumih se večinoma 
pojavljajo komentarji, ki so nepod
pisani, gre za kritike in nergače, ki 
se ne upajo javno predstaviti. Svo
jim najožjim sodelavcem zaupam 
in verjamem, da vlagajo vse svoje 
napore v dobrobit Izole.
10. Rezultati predčasnih volitev 
so potrdili napoved, da boste 
dobili dobršen del volivcev med 
tistimi, ki imajo v Izoli le stalno 
prebivališče v resnici pa z Izolo 
niso povezani.
- Vprašanje je tendenciozno. Sod
ba, da so volilci med seboj različ
no povezani z Izolo je neresna in 
obsojanja vredna. Takšno razmi
šljanje spodbuja sovražni govor, 
ki smo mu priča v zadnjem času. 
Ljudje, ki volijo na predčasnih 
volitvah niso moji volilci: gre za 
občanke in občane, ki zaradi ra
zličnih zadržkov in obveznosti 
prej oddajo svoj glas. Tako kot na 
vsakih volitvah se bosta tokrat po
merila dva pogleda na razvoj Ob
čine Izole. Verjamem, da bo zma
gal boljši in da se bo razvoj Izole 
nadaljeval v pravo smer.
11. Ste zaradi volitev na dopu
stu?
- Danes, jutri in v petek sem na 
dopustu.

Dela za pomol B so oddana
Skupna ponudnika JP Komunala Izola in Kraški zidar izbrana za koncesionarja za upravljanje in 
izgradnjo posameznega dela pristanišča - pomol B.
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Bom poklicni župan Izole 
brez poklicnega podžupana
Magister Igor Kolenc je v drugi krog županskih volitev prišel kot neodvisni kandidat a z močno podporo 
Socialnih demokratov in še nekaterih. Očitajo mu, da bo “slamnati župan", sam pa trdi drugače.
Dovolite nam, da vam najprej če
stitamo za uvrstitev v drugi krog 
županskih volitev v naši občini.

1. Ste pričakovali, da boste dobili 
več glasov tudi od, Izolanom bolj 
znanih političnih tekmecev?
- Ne, sem se pa trudil v tej smeri in 
kot je razvidno je delo poplačano. 
Le z delom se lahko dosega rezul
tate.
2. V prvem krogu je bila kampa
nja v Izoli dokaj korektna, brez 
medsebojnega napadanja, zdaj 
pa se zdi, da bo drugače. Bomo 
tudi od vas slišali kakšno “manj 
miroljubno” trditev ali novico?
- Nimam razlogov za nekorektno 
kampanjo - moja kampanja se bo 
nadaljevala v istem stilu za izpol
njevanje potreb in pričakovanj 
vseh prebivalce Izole in izolskega 
podeželja.
3. Veliko Izolanov je prepričanih, 
da se boste težko izognili vplivu 
in politični moči bivše županje, 
ki bo zdaj tudi občinska svetni
ca. Kako jih boste prepričali v 
nasprotno?
- Sem oseba z dolgoletnimi izkuš
njami iz gospodarstva in vodenja 
ljudi. Sem to kar sem in to name
ravam tudi ostati.
4. Nastopate kot neodvisni kan
didat s podporo volivcev, vseeno 
pa vas večina Izolanov ima za 
kandidata Socialnih demokratov. 
V čem vidite svojo neodvisnost 
in kako jo boste uspeli uveljaviti 
zdaj, ko so se podpori pridružile 
še nekatere stranke in lista?

Nisem bil in nisem član nobene 
politične stranke. Biti član poli
tične stranke pomeni biti omejen 
z določenimi okvirji, jaz pa že
lim razmišljati širše. To pa je tudi 
prednost, ki jo vidim v komuni
kaciji z vsemi .Moja prioriteta so 
ljudje in ne interesi posameznikov 
(politični ali nepolitični). Sma
tram, da je prvi moj uspeh, da sem 
stem načinom dela uspel spraviti 
skupaj podporo različnih strank v 
drugem krogu.
5. Vaš protikandidat bo gotovo 
poudarjal uspešnost pri urejanju 
odnosov s podjetjem Marinvest, 
ki naj bi v teh dneh občini pla
čalo koncesijsko dajatev v višini 
več kot milijon Eurov. Kako bo
ste parirali tem trditvam in kaj 
bo vaše glavno “orožje”?
- Lepo ste rekli : “ Naj bi plačali.” 
Ne pozabiti, da se podjetje in ob
čina pogovarjata preko advokatov. 
Torej, če uporabim prispodobo:” 
Ne lačnemu govoriti, da bo sit, ker 
ima na razpolago kosilo v obliki

goloba , ki je še vedno na strehi”. 
Kot sem že večkrat rekel moramo 
to šolo vzeti kot poduk kako se ne 
dela , da ne bomo imeli probleme 
z preostalimi večjimi projekti v 
Izoli.
6. Dobili ste podporo Desusa, 
Oljke, Zares in Liste Združeni 
za Izolo. So vam ponudili pod
poro sami ali ste morali zanjo 
ponuditi tudi kakšno “občinsko 
funkcijo”?
- Smo se pogovorili, poiskali sku
pna izhodišča in sklenili da nada
ljujemo skupaj naprej.
7. Koliko podžupanov po vašem 
mnenju potrebuje izolska obči
na glede na to, da nameravate 
ob morebitni izvolitvi župansko 
funkcijo opravljati poklicno.

Nobenega profesionalnega 
podžupana.
8. Vaš slogan v kampanji se gla
si: Rad imam Izolo. Jo imate radi 
takšno kot je danes oziroma, kaj 
bi na njej najprej spremenili?

- Rad sem jo imel takšno kot je ne
koč bila, rad jo imam takšno kot je 
danes in rad jo bom imel takšno 
kot bo jutri - Izola je Izola in bo 
ostala v mojem srcu vedno Izola. 
Kaj in kako bom skušal zadeve 
premakniti na boljše pa sem obšir
no predstavil in opisal občankam 
in občanov v volilni kampanji.
9. Pravega sodelovanja med 
izolsko in koprsko občino oziro
ma med vodstvi teh dveh sosed
njih občin skorajda ni. Kakšni so 
vaši odnosi s koprkim županom, 
saj se, glede na vašo nekdanjo 
funkcijo v Tomosu zagotovo po
znata?
Zadnjih deset let sem vodil Alcan 
Tomos (to ni Tomos) ampak druž
ba v večinski lasti Kanadčanov. 
S sosednjimi župani je potrebno 
komunicirati in sodelovati saj živi
mo na skupnem teritoriju, kjer so 
stvari medsebojno povezane.
10. Predvidevamo, da bo tudi 
tokrat volilni izid zelo tesen in 
nekdo bo izgubil. Če izgubi se
danji župan bo ostal občinski 
svetnik, če izgubite vi boste osta
li brez funkcije v Izoli. Kaj boste 
počeli potem?
- Sedaj je pred mano zelo jasen cilj
- postati Vaš župan in se ne obre
menjujem z drugimi zadevami
- to je v tem trenutku moja edina 
prioriteta.
11. Kakšni bodo vaši dnevi do 
volitev?
Delovni, polni dogodkov.

Aljoša Mislej

Rad imam Izolo
Amo Isola

Drage občanke, dragi občani Izole,

pred nami je drugi krog županskih volitev in izvolitev novega župana občine Izola. V času, ki mi je bil na 
voljo, sem se Vam predstavil in povedal, kako bi želel skupaj z Vami popeljati Izolo v čas rasti in napredka. 
Izola je v zadnjem času nazadovala, zato bo treba takoj poprijeti za delo. Občini Izola in Vam, Izolankam in 
Izolanom, bom posvetil ves svoj čas, svoje znanje, voditeljske sposobnosti in ljubezen, ki jo čutim do Izole in 
njenih prebivalcev.

Vabim vas, da v nedeljo obkrožite št (2} pred mojim imenom.

Pojdimo na volitve in ne dovolimo drugim, da bi odločali namesto nas! 

Radi imejmo Izolo! f.IgorKolenc,
neodvisntfandidat !a Župana občine Izola
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Podpore so podpore niso
Ob robu soočenj županskih kandidatov smo priče tudi informacijam o volilni 
podpori. Če je podpora enemu kandidatu jasna je pri drugem zelo nejasna.
Že na soočenjih na TV Koper in na 
Radiu Koper smo slišali informa- 
cvijo, kdo vse podpira katerega od 
kandidatov, in če je podpora kandi
datu Kolencu že nekaj časa znana 
so presenetile nekatere imenova
ne podpore aktualnemu županu 
Klokočovniku.
In tako kot so bile predstavljene so 
bile hitro tudi zanikane, vendar ne 
s straji kandidata za župana. Iz pi
sarne njegove stranke so namreč v 
torek dopoldne poslali naslednjes- 
poročilo za javnost:

IJN

Vsi se strinjamo, da so se spremem
be v Izoli šele začele in da bomo le 
skupaj z vami uspeli izpeljati ključ
ne spremembe, ki bodo izboljšale 
življenje vsem prebivalcem Izole in 
zaledja.
Na podlagi predhodnih dogovorov 
z novimi svetniki Občinskega sve
ta sem se odločil, da bom, če bom 
izvoljen za Župana, za profesional
nega podžupana imenoval g. Davo
rina Adlerja, svetnika stranke LDS 
in njihovega kandidata za župana v 
prvem krogu.
Prepričan sem, da je g. Davorin Ad
ler, Izolan in uspešen ekonomist, 
poslovnež, človek, ki bo pripomogel 
k uresničitvi pomembnih strateških 
ciljev v Izoli, tako kot je že dokazal 
v preteklosti. Z njegovo pomočjo 
bomo vodenje občine nadgradili 
in racionalizirali tako kot Izolani 
pričakujete. Znal bo poiskati spo
sobne sodelavce, ki bodo priprav
ljali projekte s katerimi bomo lahko 
kandidirali na Evropska in državna 
sredstva. Glede na svoje izkušnje bo 
pripomogel k reševanju desetletnih 
sporov, ki občini niso ravno v po
nos. Prav tako želim intenzivneje 
prisluhniti mladini, zaledju, špor
tnim in kulturnim društvom in sta
rejšim občanom.
V skladu s pogovori s predstavniki 
stranke SDS in njihovimi željami, 
bom drugo nepoklicno opravljanje 
podžupanske funkcije zaupal ene
mu njihovih svetnikov. Predstavniki 
stranke SDS so izrazili tudi željo, 
da bi aktivneje vplivali na delo in 
razvoj Komunale Izola. Tako bom 
Občinskemu svetu predlagal, da 
sodelovanje v nadzornem svetu Ko
munale Izola zaupamo tudi članom 
stranke SDS.
V pogovorih s svetnikoma neodvi
sne liste Izolani, g. Dragom Misle- 
jem - Mefom in g. Slavkom Samo- 
torčanom, smo ugotovili, da želi
mo nadaljevati začete spremembe 
skupaj. Naše nadaljnje sodelovanje 
bomo nadgradili z rednimi dogovori 
o posameznih projektih in še bolj 
rednim in vsebinsko poglobljenim 
sodelovanjem.

Izvoljeni predstavnik italijanske na
rodne skupnosti g. Felice Žiža me 
podpira za Župana in program IJN, 
enako kot z drugimi, bo z nami kot 
stranko IJN in z menoj kot Županom 
aktivno sodeloval. Drugi predstav
nik italijanske narodne skupnosti, g. 
Silvano Sau, pa mi je v predhodnih 
pogovorih prav tako zagotovil, da si 
želi nadaljevanje začetih sprememb, 
pri čemer opozarja na potrebo po 
vsebinsko poglobljenem usklajeva
nju pred sprejemanjem odločitev, v 
čemer ga podpiram.
Prepričan sem, da nam bo s tako 
izkazano večinsko podporo v Ob
činskem svetu uspelo še kvalitet
nejše zapeljati Izolo naprej v začete 
spremembe, v razvoj na vseh ključ
nih področjih družbenega življenja 
in vam, občankam in občanom, 
zagotoviti kvalitetno življenje v do
mačem kraju. Predvsem si želim 
prisluhniti Vam.
Pripravljenost sodelovanja so mi 
ponudile tudi nekatere stranke in 
liste, katerih predstavniki se niso 
uspeli uvrstiti v občinski svet, ter 
posamezne skupine občanov, zdru
ženi v društva ali druge neformalne 
organizacije. Vse sem povabil k so
delovanju pri izvajanju programov 
v korist celotne občine, saj si želim 
zagotoviti čim širšo vključenost jav
nosti v odločanje in izvajanje pro
jektov.
Prepričan sem, da se bo takšni se
stavi občinskega sveta in programu 
priključila večina ostalih izvoljenih 
svetnikov, predvsem pa večina vo
livk in volivcev ne glede na stran
karsko pripadnost.
Kljub nenehnim težavam smo slabe 
vzorce ravnanja že do sedaj uspeš
no zamenjevali z enakopravnim in 
demokratičnim obravnavanjem ob
čank in občanov. Vsi skupaj se stri
njamo, da idealnega župana ni je pa 
dober župan tisti, ki prizna napake, 
se jih zaveda ter jih želi popraviti. 
Iskanje okostnjakov ter revanšizem 
ne prinaša miru in ne zagotavlja ra
zvoja. Ključ uspeha je v zaupanju v 
domače izkušene kadre in to vam 
ponujam.
Ne dovolimo si vrnitve v preteklost 
temveč glejmo in delajmo naprej za 
lepšo in boljšo Izolo.

Tomislav Klokočovnik

Kot rečeno so še istega dne prispeli 
nekateri demantiji omenjenih pol- 
tičnih strank oziroma list, ki naj bi 
podpirale dr. Klokočovnika, kar pa 
sami odločno zanikajo.

Mef in Izolani

V zvezi z nekaterimi navedbami o 
podpori Liste v drugem krogu voli
tev župana v Občini Izola smo dolž
ni podati naslednje pojasnilo:
Kot smo že nekajkrat doslej po

vedali je izražanje podpore v 
predvolilnem času ali vstopanje v 
koalicijo po volitvah v nasprotju 
s temeljnimi postulati delovanja 
nestrankarske liste. V Listi Izolani 
smo ljudje različnih prepričanj in 
usmeritev, vendar nas že štiri leta 
združuje temeljna ideja spremi
njanja politične prakse v lokalni 
skupnosti. Prepričani smo namreč, 
da je sedanja politična ureditev na 
lokalni ravni povsem neustrezna, 
saj namesto združevanja politik in 
javnih funkcij za doseganje ciljev, 
ki so v interesu velike večine obča
nov, vodi k nepotrebni polarizaciji, 
razvrednotenju znanja in zaprav
ljanju denarja in energije. Žal ugo
tavljamo, da je takšen način razmi
šljanja in političnega delovanja vse 
manj prisoten tudi med volivci, ki 
v vse večji meri sprejemajo logiko 
političnega trgovanja namesto do
slednega zavzemanja za javni in
teres. Tudi zato smo, spričo volil
nega rezultata razočarani, saj smo 
verjeli, da bodo izolski volivci že 
ugotovili, da dosedanji način poli
tičnega ravnanja ne vodi nikamor 
in nam namenih nekaj več moči za 
odločanje v občinskem svetu.
In ker nekateri tega našega ravna
nja še vedno ne razumejo naj po
vemo na kratko:
Lista Izolani ne podpira nobenega 
od županskih kandidatov za dru
gi krog volitev v Izoli, prav tako 
ne vstopamo v nobeno povolilno 
koalicijo ampak bomo, tako kot 
doslej, podpirali dobre in pametne 
projekte in predloge ter zavračali 
tiste, za katere menimo, da niso 
dovolj premišljeni ali so celo škod
ljivi za Izolo.
Nihče od kandidatov liste se ne bo 
posamično javno izrekal za pod
poro temu ah onemu kandidatu, 
zato pričakujemo, da kandidata 
ne bosta po nepotrebnem izrablja
la imena naše liste ah izvoljenih 
svetnikov za svoje predvolilne in
terese.

Lista Izolani 
Slavko Samotorčan in Drago Mislej

SDS

V Slovenski demokratski stranki 
smo ogorčeni nad zlorabo naše 
odprtosti in pripravljenosti za po
govore ter imena naše stranke za 
samopromocijo stranke Izola je 
naša in njenega kandidata za žu
pana dr. Tomislava Klokočovnika. 
Javno smo potrdili, da smo se o 
pogledih glede bodočega razvo
ja občine Izola pogovarjali tako 
s kandidatom Igorjem Kolencem 
kot tudi dr. Klokočovnikom, ven
dar smo v pogovorih tudi jasno 
poudarili, da bomo sodelovali le 
s tistimi strankami in listami, ki 
imajo iste cilje kot mi, ki so iskreni 
sogovorniki ter tistimi, ki nas bodo 
obravnavah kot enakopravne par
tnerje pri vodenju občine v novem 
mandatu.

Nevijo Frank 
Predsednik Občinskega odbora 

SDS Izola
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Narodnost

Potem, ko je bil obveščen, da je bilo 
njegovo ime uporabljeno v predvo
lilni kampanji, je predsednik Itali
janske samoupravne skupnosti in 
dosedanji podžupan Silvano Sau 
zanikal, da bi podprl enega od kan
didatov.
Predsednik Silvano Sau meni, da je 
ena od strank brez dovoljenja upo
rabila njegovo ime, kar bi lahko ra
zumeli kot javno podporo enemu 
od kandidatov. Sau poudarja, da ni 
sprejel nobenega dogovora, tako 
pisnega kot ustnega, z nobeno od 
obeh strani vključenih v predvolil
ni boj, saj je mnenja, da bi takšno 
obnašanje lahko škodilo možnosti 
neobremenjene drže do politike 
in do posameznih političnih opcij, 
glede na posebeno vlogo, ki jo ima 
kot občinski svetnik in v okvirih 
Samoupravne skupnosti. Vendarle 
je to edini način, da kot izvoljeni 
kandidat italijanske manjšine lah
ko objektivno predstavlja celotno 
italijansko skupnost, neodvisno od 
politične usmeritve. Takšno držo v 
občinskem svetu je Silvano Sau imel 
v prejšnjih mandatih, in takšno bo 
imel tudi v tem.
Zato je potrebno vsako sporočilo za 
javnost, ki ga ne izda Silvano Sau 
osebno, jemati kot neresnično.

KANDIDAT LDS

Naj v začetku priznam, da sem 
podprl kandidaturo g. Adlerja za žu
pana in bil zato tudi uvrščen na 
kandidacijsko listo LDS za občinski 
svet. Razlog je bil v temu, da sem 
v g. Davorinu verjel in mu zaupal, 
da bo sposoben voditi našo občino, 
seveda ob pogoju, da bo na funkci
jo župana tudi izvoljen. To sem mu 
tudi iskreno želel.
Do dneva volitev to je 10.10.2010 sem 
po svojih močeh pomagal, da bi g. 
Adler dosegel najboljši rezultat. Do
godki in odločitev volivcev je znana 
in lahko samo povem, da je rezultat 
odraz dela v predvolilnem času. Kar 
seješ tudi žanješ. Sejali smo slabo in 
tudi bera je bila bolj skromna. Pa nič 
ne de, s tem sem se sprijaznil. Za
dnji dogodki pa so me milo rečeno 
vznemirili in bistveno odstopajo od 
načel dobrega okusa. Tako g. Adler 
kakor tudi strankini pogajalci so po
nudili svoje sodelovanje in podporo 
nekomu, zoper katerega smo obrnili 
vse osti v predvolilnem času.
Res je oblast sladkost, vendar če pri
deš do nje po začrtani in pokončni 
drži. Sam kakor tudi nekateri somi
šljeniki iz vrst kandidacijske liste 
ne podpiramo izkrivljanja začrtane 
poti in medsebojnih dogovorov ter 
kupčkanju, ki vključujejo podporo 
sedanjemu županu. Na koncu naj 
poudarim, da v Izoli piha veliko ve
trov, vendar se nam ni potrebno vsa
kokratno obračati po njih. 
Zaključujem svoje nestrinjanje z 
željo, da me od 10. 10. 2010 ne po
vezujete z nobenimi dogodki, pove
zanimi z dejanji g. Davorina Adlerja 
in vodstva stranke LDS Izola.

Ribiški pozdrav Milan PRISTOV
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Korte so dobile galerijo - muzej
Po tri desetletja starih prizadevanjih so v Kortah dobili galerijo, ki pa je veliko več od navadnega 
prostora za razstavljanje likovnih del. Je tudi neke vrste krajevni muzej v katerem bodo obiskovalci 
lahko videli tudi nekaj kulturne dediščine tega kraja in seveda začutili duh kraja.
V Galeriji je razstavljenih 23 slik pre
teklih ex-temporov, štirje zgodovinski 
»panoji«, vitrina z najnovejšim odkri
tjem z bližnjega arheološkega najdišča 
na Kaštelirju - Kašlerskim goničem in 
z literaturo o kraju, nekaj starih pred
metov in albumov značilnih za življenje 
kraja ter rekonstrukcija šavrinskega 
cundra - štracarja (prazgodovinskega 
bajeslovnega lika subtropskega sve- 
taj.Vse to spremljajo »Štorje« domači
nov in šavrinska glasba.

Zamisel in pomoč pri ureditvi naše 
galerije so dali strokovnjaki piran
skega in koprskega muzeja. Po
snetek nove arheološke najdbe in 
časovnico izkopavanj na Kašlerju 
do danes je predstavila mag. Maša 
Sakara Sučevic. Za novo prostor
sko pridobitev v prvem nadstropju 
Kulturnega (Zadružnega) doma, 
kjer se galerija nahaja, je imel naj
več posluha in uspeha predsednik 
krajevne skupnost Edi Grbec.

V Galerijo smo postavili tudi 
omaro s knjižnico in notami Pro
svetnega društva Janko Premrl 
- Vojko. Tako eno kot drugo pri
čata o takratnem času in pogojih 
delovanja. Nekatere knjige so iz 
obdobja med obema vojnama, ne
kaj jih je iz stare šolske knjižnice. 
Bogat je nabor slovenskih pesni
kov in pisateljev.
V spodnjem delu omare je skla

dovnica notnih map 
in map posameznih 
pevcev. Note so razno
vrstne, take pač, kot 
pesmi, ki so jih domači 
pevci peli. Dragocene 
so posebno tiste, ki jih 
je ročno prepisovala 
Silva Grbec za pevo
vodjo Ivana Pangerja. 
Med temi notami je ve
liko število žalostink. Za 
grobo ureditev knjižnice 
in not so bile žrtvovane 
mnoge ure. Iz te tvarine 
bi bilo mogoče črpati za 
novo delo o skupnosti, 
ki ji je pevstvo v krvi.

Upam, da smo vsebino omare re
šili, da se ne bi zgodilo tako kot se je 
v kraju z mnogimi važnimi stvarmi, 
ki bi sodile v arhiv, a so jih v pre
lomnih obdobjih uničili: tako Nar- 
tnikovo kot Orlovo zapuščino, ko 
je prišla Italija, nekatere pomembne 
knjige in »papirje» v času Jugo
slavije, in fotografije podružnične 
šole ob osamosvojitvi. Galeriji želim 
srečno pot, da bi utrdila kulturno 
držo njenih ljudi! Nada Morato

Danteje bil v Izoli
Na 10. tednu italijanskega jezika 
v svetu in ob 150. obletnici zdru
žitve Italije, bo v petek, 22. ok
tobra ob 19.00 uri v Manziolijevi 
palači nova Delavnica izolske 
zgodovine, ki jih vodi Silvano 
Sau. Tokratna bo posvečena oče
tu italijanskega jezika, Danteju 
Alighieriju, ki je povezan tudi z 
zgodovino našega mesta.
Na predstavitvi bo Silvano Sau 
predaval o knjižnem fenome
nu, ki ga je Dante sprožil v 
14.stoletju. Govora pa bo tudi o 
vseh skrivnostnih zgodbah, ki 
so povezane z legendo o njego
vih potovanjih in njegovih obi
skih v naših krajih.
Osrednja tema večera pa bo za
nimiva zgodba o dveh Dante
jevih kodeksih, ki sta bila pre
pisana ravno v Izoli leta 1392, 
torej le nekaj desetletjih po smr
ti velikega pesnika, in ki sta še 
vedno ohranjena v Benetkah in 
v Parizu.

Opasilo v Kortah in kulturni dan v Ljubljani
Na dan krajevnega praznika opasila smo v Zadružnem domu v Kortah imeli 
kulturno prireditev. Najprej je zapel ženski pevski zbor iz Kort, nato pa še 
ženski pevski zbor s Krasa, dramska skupina PŠ Korte pa je zaigrala igrico 
v narečju z naslovom Kupajo, kupajo.
Na prireditev je prišlo veliko ljudi, med njimi tudi naša ravnateljica in njena 
pomočnica. Po prireditvi smo se posladkali z domačim pecivom. Prijeten ve
čer smo zaključili veselo ter odšli domov, saj smo morali naslednji dan zgodaj 
vstati, ker smo odšli na kulturni dan v Ljubljano. Kaj Ličen in MarkJakominPŠ Korte

V ponedeljek, 18. oktobra smo odšli v Ljubljano. Tam smo si ogledali Mestni 
muzej. Povedali so nam , kakšna je bila Ljubljana pred 2000 leti. Imenovala 
se je Emona. Izdelali smo tudi mozaik. Po končanem ogledu Mestnega mu
zeja smo se sprehodili po središču našega glavnega mesta in si ogledali tudi 
tržnico, kjer smo si kupili pečen kostanj in nekaj sladkarij. Za konec smo z 
vzpenjačo odšli na Ljubljanski grad, kjer smo se povzpeli na razgledni stolp. 
Vrnili smo se ob 15.00. Bilo nam je zelo lepo. Nejc Grbec PŠ Korte

Marina, naš nacionalni ponos
il nostro orgoglio nazionale. rtIzolajenaša

ne dovolimo, dajo ponovno izgubimo
non permettiamo ai perderla di nuovo. _Dr. Tomislav Klokočovnik
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Ko krmarju kažeš hrbet
Rokomet

1. liga z’dezele - ženske
Piran : Casino Izola 32:31
Obalni rokometni derbi je postre
gel z veliko nervoze in z nihanji 
v igri, saj so vodile najprej ene, 
potem druge, na koncu pa so se, 
tudi zahvaljujoč veliki borbeno
sti, uspeha veselile pirančanke, 
na veliko žalost izolank.

1. B SRL- moški
RK Sevnica:RD Istrabenz Plini 
Izola 21:24

Kadetinje
ŽRK Sežana:ŽRK Casino Izola 
25:53 (12:27)
Strelke: Stojičič, Jagurdžija 10, 
Simič 3, Perič 10, Mičovič 11, 
Kovačevič 1, Lozar 11, Čebulj 6, 
Maticca 1.
Po sredinem domačem porazu 
z Logatcem so “Casinojevke” 
tekmo v Sežani odigrale zelo 
odločno in motivirano in viso
ko porazile domačinke. Kljub še 
nekaterim slabostim so odigrale 
agresivno v obrambi in s hitri
mi protinapadi polnile domačo 
mrežo (Perič, Lozar). V napadu 
pa so prikazale že bolj domisel
no in kombinatorno igro, kjer so 
poleg Peričeve in Lozarjeve iz
stopale še Jagurdžija, Čebulj in 
Mičovič.

Starejše deklice
ŽRK Sežana:ŽRK Casino Izola 
25:29 (10:11)
Strelke: Ratkovič, Poberaj, Von
čina 7, Rončevič 2, Veselinovič 
3, Pobega 3, Vale 1, Klariča 1, 
Rebec, Maticca 11, Vivoda 1 
Tekma v prvem polčasu je bila 
ves čas izenačena in v znamenju 
dveh najboljših strelk, domače 
Ravbarjeve (12 zadetkov) in » 
Casinojevke » Maticce (11 zadet
kov). V drugem polčasu pa so 
Izolanke zaigrale bolj učinkovi
to in kolektivno v napadu ter so 
se vse igralke vpisale med strel
ke. Posebno pohvalo zaslužijo: 
strelki Maticca in Vončina ter 
Veselinovič za odlične podaje 
(asistence) soigralkam.
Mlajše deklice A (letnik 98 
in mlajše), ki so bile v sezoni 
2009/2010 državne podprvaki- 
nje v svoji kategoriji, so odigrale 
drugo tekmo v letošnji sezoni. 
V domači dvorani so povsem 
nadigrale sicer oslabljeno ekipo 
Burje:
ŽRK Casino Izola:RK Burja Ško
fije 30:4 (15:2)
Izola: Anamarija Baruca (7), Ajla 
Burkič (2), Nea Čendak, Soraja 
Drinič, Silvija Jurič (3), Sonja 
Killough, Lucija Klariča (3), Joel 
Lenoci, Lara Maslo (9),LanaPe- 
harc (4), Nika Štrancar, Alessia 
Švagelj (2)

Rokometni vikend
sobota 23.10.2010
starejše deklice ob 10.00 uri: 
ŽRK Casino Izola:RK Piran vrto
vi Istre
starejši dečki ob 11.30 uri: RD 
Istrabenz plini Izola:RK Jadran 
2009
kadeti ob 13.00 uri: RD Istrabenz 
plini Izola:RK Jadran 2009

nedelja 24.10.2010
mlajši dečki b ob 10.00 uri: RD 
Istrabenz plini Izola:RK Nova 
gorica
mlajši dečki a ob 11.00 uri: RD 
Istrabenz plini Izola:RK Nova 
gorica
mladinke ob 13.00 uri: ŽRK Ca
sino Izola:Jadran Bluemarine 
mladinci ob 15.00 uri: RD Istra
benz plini Izola:RK Ajdovščina

Krim Mercator prihaja v Izolo
torek 26.10.2010 ob 20.00 uri
Čeprav so Izolanke na gostova
nju v Piranu doživele boleč po
raz, jih že v torek 26. 10. 2010 
čaka tekma z najboljšo rokomet
no ekipo v Sloveniji. Izolanke 
bodo gostile ekip RK Krim Mer
cator med tednom, ker imajo 
slovenske prvakinje nastop v ligi 
prvakinj. Vabimo vse prijatelje 
športa in rokometne navdušen
ce, da si v čim večjem številu 
ogledajo prvenstveno tekmo ki 
bo v torek ob 20.00 uri. Izolan
ke obljubljajo pošteno borbo 
proti močnejšim nasprotnicam, 
tekma bo odlična priprava za 
naslednje gostovanje v Novem 
Mestu 30.10.2010.

Člani v soboto z Mokercem
Izolski rokometaši so na gosto
vanju v Sevnici izpolnili pričako
vanja in se vrnili s težkega gosto
vanja z zmago. V soboto 23.10. 
jim prihaja v goste novinec v
l.b drl ekipa RK Mokerc iz Iga, 
ki je ravno v zadnjem odigra
nem kolu zabeležil prvo zma
go. Trenutno so naši rokome
taši s 5 osvojenimi točkami na 
odličnem 4 mestu prvenstvene 
lestvice, z novo zmago pa bi to

uvrstitev le še učvrstili. Že vrsto 
let niso domači rokometaši tako 
prepričljivo pričeli prvenstvo, 
zato si želijo, da bi jih v soboto 
v domači dvorani navijači pone
sli do tretje zmage. Vabimo vse 
ljubitelje rokometa, da se v čim 
večjem številu zberejo v soboto 
ob 20.00 uri v rokometni dvora
ni v Izoli, da športno navijamo 
za naše fante in jim pomagamo, 
da nove zmage.
Vabljeni!

POGLED STRANI
: Žarko Kovačič

Evropa še vedno ni naklonjena našim 
prvakom. Tudi na domači tekmi proti 
Kielu jim ni uspelo zmagati. Kazalo je 
celo na katastrofo, rezultatsko, ven
dar je pivovarjem le uspelo ublažiti 
poraz. Veliko vprašanj, odgovorov pa 
malo. Trener Serdarušič, veliki Kiel je 
njegovo delo, ni našel pravih rešitev 
za zmago. Največ zaslug za zmago 
gostov pa gredo vratarju Omeyeru, ki 
je statistiko obramb zaustavil pri 50% 
ohranjenih strelov. Po štirih kolih lige 
prvakov, lahko ugotovimo, da Celjani 
le nimajo tako zelo dobre ekipe. Tudi 
sistem igranja tekem z 9-10 igralci ne 
daje velikih možnosti za uspeh. 
Povsem drugačno sliko pa kažejo 
naše prvakinje, ekipa Krima. Na otvo
ritveni tekmi v Stožicah so premagale 
ruske prvakinje, ekipo Zvezde. Seve
da prav lahko ni bilo, šele v drugem 
polčasu so dokončno razorožile ru
ske igralke. Vse ima še večjo težo, 
saj vedno več »dela« opravijo domače 
igralke. Krim je z drugo zmago že na
povedal, da letos lahko pridejo daleč. 
V 1A moški ligi je zaradi evropskih 
nastopov bil preložen derbi med 
Gorenjem in Celjem. Ostala sreča
nja so pa zopet nekoliko popestrila

Kegljanje

Izolska dekleta so v 2 krogu 
nastopila v Novem mestu proti 
domači ekipi in izgubile 3099 
: 2923 oziroma 6:2. Boljša od 
ostalih igralk, ki so pokazale sla
bo igro je bila Stegovec 535 p.k.. 
Razočarala je mlada Černelič, ki 
je ob pol igre porušila le 229 ke
glja in tudi zamenjava s Štrasner- 
jevo se ni posrečila saj je zrušila 
le 219 kegljev. Pri domačikah sta 
dobro zaigrali Kos in Miklavčič 
z 530 p.k..
V 3. krogu so nastopile na doma
čih stezah in slavile proti ekipi 
Trebenj 3189 : 2994 oziroma 6:2. 
Solidno igro so prikazale Mihelič 
541, Černelič 537 in Beganovič 
532 p.k., odlično pa je zaigrala 
Zotič z 571p.k. Pri gosteh pa sta 
boljši bili le Flisarjeva in Škafar 
z 542 p.k..
Lestvica ženske: 1. Novo mesto
6, 2. Pivka 6, 3. Izola 3, 4. Tri
glav 3, 5. Koper 2, 6. Trebnje 2,
7. Medvode 2, 8. Kočevje brez 
točk;
Moški pa so gostovali v Novi Go
rici in v pravem derbiju - primor
skem zmagali v zadnjih lučajih z 
rezultatom 3504 : 3475 oziroma 
6:2. Odlično sta zaigrala Kumar 
653 in Gorjup 608p.k. pri doma
čih je znamko šesto dosegel le 
Andlovič 601.
V 5.krogu je v Izoli gostovala do

dogodke. Ekipa Slovana tone vedno 
niže, tokrat so doma prepustili točke 
Krki. Tudi Šmartnemu ne gre bolje, 
doma so izgubili proti Ribnici. Ohla
ja se ekipa Loke, saj je doma komaj 
obranila točko proti ekipi Maribora. 
Doma so izgubili tudi igralci Sl. Grad
ca, boljši so bili Trebanjci. Koprčani 
so gostovali v Ormožu, brez večjih 
naporov so premagali domačine. Zo
pet so veliko dela opravili v obrambi, 
predvsem vratar Stanič z 22 obram
bami. Ob ligaškem tekmovanju pa Ci
mos želi veliko tudi v pokalu, včeraj 
so gostovali v Šk. Loki.
Pri dekletih je bil odigran prvi pri
morski derbi. Izolanke so gostovale 
pri Piranu in žal izgubile. Žal za en 
gol, 31:32. Zopet je odpovedala zbra
nost v ključnih trenutkih tekme. Zato 
je nekoliko težko razumeti, daje mla
dinska ekipa Izole naslednji dan, z 
isto »člansko« piransko ekipo igrala 
neodločeno. Točke žal bežijo in mir
no obzorje je vedno bolj daleč. Tudi 
Ajdovkam je uspelo doma premagati 
ekipo Velenja, rezultat pa enak kot v 
Luciji, Ajdovščina : Velenje 32:31. 
Prijetno so tokrat presenetili Primorci 
v IB ligi. Izolani so gostovali v Sev
nici in zmagali. Dobro so odigrali 
v obrambi, v napadu pa bili zelo 
učinkoviti. Priigrali so si tudi izdat
no prednost, vendar je proti koncu 
tekme popuščala zbranost, kar pa ni 
ogrozilo zmage. V soboto bodo Izo
lani gostili ekipo Mokreča in po pri
kazanem lahko računajo na novi par 
točk. Ajdovci so prve točke osvojili 
v Celju in tako tudi zapustili zadnje 
mesto na lestvici.
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sedaj še neporažena ekipa Silika 
iz Kranja in klonila z 3427: 3378 
oziroma 5:3. Pri domačih sta od
lično zaigrala Širca 634 in Kumar 
602 p.k.. Pri gosteh bivših prvo
ligaših ni izstopal noben igralec 
vendar so kot ekipa zaigrali zelo 
dobro.
Lestvica moški: 1. Litija 9, 2. Ru
dar 9, 3. Siliko 8, 4. Izola 6, 5. 
Korotan 5, 6. Gorica 5, 7. Škofja 
Loka 4, 8. Konstruktor 2, 9. Fu- 
žinar 2, 10. Ljubljana brez točk; 
Naslednji krog bo zaradi evrop
skih pokalov po štirinajstih dne
vi. Dekleta gostujejo v Kopru, 
moški pa gredo v goste prvouvr- 
sceni Litiji.
B-B-

Namizni tenis

II. SNTL- člani
Žogica : Arrigoni 4:5
Prvo tekmo drugega kroga so 
člani irali v Gornji Radgoni. Fa
vorizirana ekipa domačinov na 
čelu z Ljubljančanom Janezom 
Tomšetom je dobro pričela in 
povedla 4:2. Ko je že vse kazalo 
na gladko zmago domačinov so 
Izolani nanizali tri zmage zapo
red in tesno zmagali 5:4. Za Arri
goni sta po dve tekmi zmagala 
Simon Frank in Kristjan Lud
vik, zadnjo tekmo pri rezultatu 
4:4 pa je zmagal Gregor Vuko
vič.

Olimpija : Arrigoni 5:0
Popoldansko tekmo je Arrigoni 
igral proti Ljubljanski Olimpiji v 
Ljubljani. Izolani so dvoboj pri
čeli resno in motivirano vendar 
po ponesrečenem prvem krogu 
niso uspeli prit v igro. Ljubljan
čani so tako povsem zasluženo 
zmagali z naj višjim izidom in so 
nedvomno največji favorit da se 
bodo že po prvem letu uvrstili v 
prvo ligo.

Urška Čokelj druga
V nedeljo je v Tržiču potekal
2. odprti turnir RS za kadete in 
kadetinje. Z osvojenim drugim 
mestorn se je najboljše odrezala 
Urška Čokelj. V polfinalu je te
sno 3:2 premagala Tamaro Pav- 
čnik iz Hrastnika. V finalu pa je 
gladko 0:3 zgubila proti Zali Ve
ronik iz Radelj ob Dravi. Maja

Milenkovski je za uvrstitev med 
štiri najboljše zgubila proti Sari 
Maraž iz Iskre Avtoelektrike 
1:3.
Lep uspeh in uvrstitev med osem 
najbolših je dosegla tudi Katri
na Sterchi. Za uvrstitev med šti
ri najboljše je zgubila s kasnejšo 
zmagovalko turnirja Zalo Vero
nik iz Radenj od Dravi.
Pri kadetih se je najboljše odre
zal Erik Pavlin, ki je v četrtfinalu 
zgubil 0:3 proti drugemu nosil
cu turnirja Tomu Sfiligoju iz 
Ljubljanske Olimpije. Svojo prvo 
uvrstitev na glavni turnir pri 
kadetih je dosegel z zelo dobro 
igro še Jakob Hodžič. Za med 16 
najboljših je 1:3 zgubil proti De
janu Krautbergerju iz Mute.

Judo

Tekmovalci Judo kluba Izole 
so dosegli lepe rezultate na 
mednarodnem judo tekmova
nju »Pokal Kopra 2010«
Na letošnjem judo tekmovanju 
Pokal Kopra je sodelovalo rekor
dno število, kar 597 tekmoval
cev, ki so tekmovali na desetih 
borilnih površinah (tatamijih) v 
dveh športnih dvoranah (Boni- 
fika in OŠ Koper). Letos je bila 
vpeljana tudi nova pridobitev in 
sicer celotno tekmovanje je bilo 
snemano in v živo si ga je bilo 
mogoče ogledati preko interneta 
na spletni strani http://ipon.tv/, 
kjer se še vedno lahko ogleda 
posneto tekmovanje, ogledate 
291 slik in objavljene rezultate. 
Le rezultati cicibanov, ki so na
stopali v dvorani OŠ Koper, niso 
objavljeni na spletu, ker so na
stopali po drugačnem sistemu.

Na tekmovanju so sodelovali 
štirje klubi iz Obale: Judo klub 
15. maj Marezige, Judo klub Ko
per, Judo klub Izola in Judo klub 
Lucija z več kot 40 tekmovalci. 
Vidne uvrstitve v posamičnih 
starostnih skupinah in težin- 
skih kategorijah so dosegli tudi 
mladi tekmovalci Judo kluba 
Izole in sicer srebrno medaljo 
je dosegla: Lara Maslo, bronasto 
medaljo Max Butkovič (oba pri 
ml. dečki oz. deklice). Cicibani, 
ki so nastopali v športni dvorani 
OŠ Koper pa so si sledeči tekmo

valci priborili bronaste medalje: 
Nika Leskovar, Eva Skok, Jan Tul 
in Temin Petretič.

Jadranje

Jadralni klub Pirat je v sodelova
nju s spremenljivo močno bur- 
jo izpeljal državno prvenstvo v 
olimpijskih razredih 470, Laser, 
Laser Radiai ter RS:X. Regate se 
je udeležilo rekordno število ja
dralcev iz raznolikih evropskih 
držav. V treh dneh je organiza
tor izpeljal 6 plovov. V petek je 
jadralce pošteno utrudila več kot 
20 vozlov močna burja. Sobota je 
minila v šibki do zmerno močni 
burji, ki je omogočila tudi lažjim 
jadralcem pokazati svoje znanje. 
V nedeljo pa je zapihala ekstre-

Od včerajšnjega dne je v veljavi 
novi prometni režim na cesti od 
Bolnice do Markovca.
Signalizacija je postavljena nekoli
ko pomanjkljivo, a ne glede na to, 
je na cesti od Bolnice Izola proti 
Markovcu prepovedan promet za 
vsa vozila, dovoljeno je le za av
tobuse, taksije in intervencijska 
vozila. Zato raznorazni mediji 
predlagajo vožnjo na cesti ob oba
li, a po vsej verjetnosti obstajajo 
še druge rešitve, bolj povezane s 
podeželjem
Izolski vozniki pa bodo vsekakor 
bolj veseli ob novici, da bo v me

nino močna burja, ki je onemo
gočila izpeljavo treh regularnih 
regat. Državni prvaki so postali: 
posadka Mitja Mikulin in Seba
stjan Prinčič, Karlo Hmeljak, 
Nik Pletikos, Maruša Kraševac, 
Nina Vovk in Aljaž Maslo.

Naše pa smo spregledali
V poročilu z letošnje Barcolane 
smo spregledali odlično uvrsti
tev izolske jadrnice Yoga, kr
marja Bojana Ivančiča na kateri 
so zbrani sami izolski rekreativ
ci, ki pa so se vendarle odlično 
odrezali, saj so v svojem razre
du (3) zasedli peto mesto, ne
posredno za Mitjo Margonom 
(Elan 350) ki je bil tretji, v abso
lutni razvrstitvi pa so bili kar v 
prvi stoterici, saj so zasedli 94. 
mesto.

stu na voljo 100 novih parkirnih 
mest.
Ta bodo oslej na voljo na območju 
Arga, kjer bo v kratkem luč zagle
dala tudi sprehajalna pot, ki bo 
od parkirišča varnostno ločena z 
varnostnimi količki. Zanimivo je 
tudi, da projektanti načrtujejo na 
tem območju ureditev prvih izol
skih postaj za polnjenje vozil na 
električni pogon. Teh pri nas sicer 
še ni veliko, menda ravno zato, ker 
ni dovolj polnilnih postaj. Krog je 
torej pretrgan in izgovorov za bolj 
ekološko vožnjo, vsaj po našem 
mestu, ni več.

pur"
OAZA za nego telesa

SOLARIJ TURBO ležeči in stoječi 
FINSKA in TURŠKA SAVNA

Delovni čas je vsak dan razen od 15.00 do 22.00 ure

Naročite se lahko na tel.: 041 512 783

Nova (predvolilna) parkirna mesta 
in novi (predvolilni) prometni režim

.d-Jf

*
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Ljubljanska ulica polna Izole Dišeče ročne spretnosti
Na zadnji predvolilni razstavi iz cikla Umetnost na cesti je 
razstavljal Zorko Dežjot, uveljavljen izolski ljubiteljski rezbar in 
slikar. Zadja letošnja razstava bo 31. oktobra.
Šesti razstavljalec po vrsti, ki je 
svoja dela razstavil v galeriji na 
prostem, v Ljubljanski ulici, je 
bil Zorko Dežjot, Izolan, ki se že 
vrsto let ljubiteljsko ukvarja z li
kovno umetnostjo predvsem kot 
kipar - rezbar.
Kot je zapisal letošnji nagrajenec 
Festivala slovenskega filma, Koni 
Steinbacher, je Zorko Dežjot svoj 
likovni izraz našel v starih dogah 
vinskih sodov, v katere oblikuje 
primorske motive od tihožitij, istr
ske ornamentike do pejsažev istr
skih vasi in mest. Sprva so bile to 
posamezne doge, zdaj pa nastaja
jo vse večje kompozicije - triptihi 
iz dveh, treh ali štirih dog.
Seveda pa svoj inovativni nav
dih odkriva tudi pri slikarskem 
ustvarjanju. S tehniko akvarela 
ali akrila upodablja skozi oseb
nostno likovno izražanje, prostor 
v katerem živi. Osebnostni likovni 
izraz vpleta tudi v sodobna dela 
v katerih prikazuje in razčlenjuje 
življenje oseb, njihove odnose, 
odnose do narave in obratno.

Zorko Dežjot je član in predsed
nik izolskega kulturnega društva 
likovnih umetnikov LIK, v okviru 
katerega se je udeležil nad 30 sku
pinskih razstav. Poleg tega se je 
udeležil še drugih 30 skupinskih 
razstav, številnih Ex tempor in pri
pravil kar 24 samostojnih razstav 
ter prejel vrsto priznanj.
Prav letos je v Mokricah prejel 
priznanje na vsakoletnem naj
pomembnejšem dogodku za lju
biteljske likovnike, na srečanju 
“Zlata paleta”.
Na Ljubljanski ulici je razstavil sli
ke z izolskimi in istrskimi motivi, 
ki so mu še vedno najbližji, čeprav 
se loteva tudi abstraktnega slikar
stva in drugih slikarskih tehnik. 
Izbor, ki ga je pripravil za tokrat
no razstavo je bil deležen izredne 
pozornosti obiskovalcev in mimo
idočih, ki si moprda ne upajo vsto
pati v prave galerije.
Zadnja razstava letošnjega ciklusa 
bo v soboto, 31. oktobra od 10.00 
do 13.00 ure, seveda, če bo vreme 
primerno. d.m.

Ta mesec v vitrini ustvarjalnosti v 
Mestni knjižnici Izola razstavlja Do
ris Jelušič iz Kopra. Gospa srednjih 
let, tudi članica piranskega društva 
za ohranjanje kulturne dediščine 
ANBOT se posveča izdelovanju okra
snih in uporabnih predmetov iz na
ravnih materialov, kot so blago, les, 
papir, sivka in druge rastline.
- Ja, to je moja prva razstava in mo
ram se zahvaliti Mestni knjižnici 
Izola, za to možnost. Sodelujem v 
društvu Anbot, sem pa tudi ena od 
ustanoviteljic ustvarjalnega foru
ma Otok zakladov, kjer sodelujejo 
ustvarjalke iz cele Slovenije.
. Z vašimi izdelki sodelujete tudi 
na različnih sejmih.
Sejmi so prijeten dodatek pri takem 
ustvarjanju, saj lahko vidiš odziv 
ljudi, pa kak eurček se tudi povrne 
v vedno prazno ustvarjalno denarni
co. V Piranu je vsako četrto soboto 
od aprila do septembra sejem starin, 
darov narave in domače obrti, ki 
organizira društvo 
Anbot. Imamo tudi 
svojo stojnico, na 
kateri izdelujemo 
šopke, venčke, ple
tenke iz svežih me
diteranskih rastlin, 
predvsem dišavnic.
S skupnimi močmi »pehtic« Metke 
in Marine izgleda stojnica kot cve
toči vrt..
- Izdelujete prelepe morske konjič
ke, in jih polnite s sivko...
- Že v osnovni šoli sem marsikaj 

predelala po svojem okusu, potem 
z leti znanje dopolnjuješ, piliš, bru
siš. Je pa internet vsekakor velika 
vreča idej, ki jih oblikuješ v izdelek 
po svoje, odvisno od materiala, ki 
ga imaš na razpolago. Vedno mi je 
izziv poskusiti nekaj novega, dru
gačnega, vendar je bila izdelava 
morskega konjička res preverjanje 
moje potrpežljivosti. Ko sem videla, 
da so bili vsi, ki so dobili vrečko z

lavando, zelo navdušeni, sem začela 
razmišljati, kam bi lahko vse »ujela 
lavando«. Tako sem začela šivati 
hišice, razne živali, srčke, ki so na
polnjeni z lavando. Uporabni so za 
odganjanje moljev iz omare, pa še 
prijetno dišijo tudi po par let, samo 
malo jih je treba pomencati. Ker po
rabim vedno večje količine lavande, 
sem letos posadila okoli 700 sadik, 
pa bomo pridelali še malo eterične
ga olja, tako, da bo ponudba popol
na..
- Izdelujete tudi izvirne voščilnice 
iz papirja. Kje ste se tega naučili?

- Ideje, izmenjavo zna
nja in materiala, mož
nost nabave materiala, 
ki ga pri nas ni mogoče 
dobiti, prikaz izdelave 
in še marsikaj sem do
bila na ustvarjalnem 
forumu Otok zakladov. 

Dekleta iz tega foruma se redno sre
čujemo in izmenjujemo naše zana- 
nje.
- Zapisujete tudi dobre misli...
- Vedno, ko naletim na kakšno dobro 
misel v pesmi, v reklami, v knjigi, si 
jo nekam zapišem in tako so nasta
le vrečke z napisi. Tudi s kaligrafijo 
sva si blizu, vendar so besedila na 
vrečkah natisnjena.
- Zvitke sivke, šopke in venčke so 
zagotovo delale tudi naše babice.
- To je bil edini ustvarjalni material, 
ki so ga imele - kar je dala narava. 
Vesela sem, da je vse več zanimanja 
za uporabo naravnih elementov tudi 
v ročnih delih in umetnosti.

Špela Pahor

Sl

Kandidat za župana
dr. TOMISLAV KLOKOČOVNIK in Izola

predstavljata koncert

ansambla AVSENIK, zgosti
Damiano Roi in humorista: Orjana in Ferručo iz oddaje Du jes. 

Podporo in pozdrave iz Ljubljane bo prinesel g. Zoran Jankovič.

V Izoli, Lonka: petek, 22.10.2010 ob 15. uri.
Venerdì, 22.10.2010 alle 15:00.

Nazdravimo skupaj in dober tek. Vabljeni!
J#]
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Četrtek 21.oktober 2010
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

ZANIMIVI IZOLANI
Gost 51. večernega klepeta bo Darko Filiput, človek raznolikih 
znanj. Dipl.ing. strojništva in mag. ekonomije, ki je skozi življenje 
odkril moč, ki jo imamo ljudje v sebi ter magistriral in doktoriral iz 
psihoterapije. Njegovo znanje in pomoč sta dragocena mnogim.
Pogovor z gostom bo vodila Nataša Benčič, novinarka Radia Koper-Capodistria.

Kulturni dom Izola - ob 20.00

KONCERT SEDEF
Sedel se od svojega nastanka posveča glasbeni tradiciji sevdalink. V tem 
času so razvili lasten prepoznavni pristop do aranžiranja in izvajanja te 

glasbene zvrsti, kjer vpletejo elemente jazza, flamenca in sodobne glasbe.
Sevdalinka je ljubezenska pesem.

Kino Odeon
18.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach 

OB 20.30 Belka FILM MESECA Režija: Claire Denise
Igrajo: Isabelle Huppert, Isaach De Bankolé, Christophe Lambert, Nicolas Duvauchelle, 
William Nadylam, David Gozlan Čisti vizualni čudež, poln prelepih, a tudi brutalnih 
podob, s katerim se Claire Denis vrača v Afriko, da bi nam podala podobo tega kipečega, 
razdeljenega in čustveno nabitega pokolonialnega sveta. Nič več smehljanja. Redna vojska 
se pripravlja obračunati z uporniki in ponovno uveljaviti red v državi. Počistiti v lastni 
hiši. Izločiti uporniškega častnika, ki mu pravijo Boksar, in s podeželja odstraniti klateš
ke skupine vojakov-otrok. Vsi tujci so se že odpravili domov, še preden se je položaj do 
skrajnosti zaostril. Le Maria, članica družine Vial, ki že dve generaciji živi tu in upravlja 
plantaže kave, je odločena ostati. Ne pusti se ustrahovati govoricam niti se ne misli odreči 
pridelku zaradi enega strela. Tako kot njen tast in njen nekdanji mož, oče njenega sina, 
je prepričana, da jih varuje Šerif, župan sosednjega mesta. Če ga prosi, ji bo gotovo rešil 
plantažo. »Moj film nima namena podajati političnih odgovorov na ta občutljivi položaj. O 
vojakih-otrocih in etničnih spopadih ne govorim v jeziku sočutja, kakor to počno politiki 
ali mednarodne humanitarne organizacije. Podajam le izrazito oseben pogled na deželo, 
v kateri bi lahko živela kot kmetovalka na plantaži kave.«________________________

Petek 22. oktober 2010
Kulturni dom Izola - ob 20.00

OD BOGA POSLAN
monodrama Matjaža Javšnika 

Palača Manzioli Izola - ob 19.00
10. Tedenitalijanskega jezikav svetu / 150. obletnica združitve Italije

Delavnica izolske zgodovine
DANTE V IZOLI ki jo bo vodil Silvano Sau

galerija INSULA smrikarjeva20izoia,tei.05/64i5303
Vabimo vas na ogled razstave
ARHAIČNO
ANDREJ PAVLIČ
Razstava bo na ogled do 25. oktobra 2010.

Vabimo vas na otvoritev razstave

ALOJZ JURCA
ZMRZNEMO MESTO
ki bo v četrtek 21.oktobra ob 19. uri 
v Ateljeju Svoje (Grudnova3, Koper).

Galerija Alga / Kristanovtrgl

GLINENE MAČKE 
Tanja Habjan

Galerija Krajcar
Vabimo vas na otvoritev razstave fotografij

PO SLEDEH BENEŠKE REPUBLIKE
ki bo v nedeljo 24.oktobra ob 11.00 uri_____________________________

Mestna knjižnica Izola
• Središče za samostojno učenje vabi vsak dan med 9. in 18:30 

Dodatne informacije na tel.št.: (05)6631-282.
• BORZA ZNANJA IZOLA

Več informacij lahko dobite na tel.št.: tel.št.: 05 6631 282 ah na 
spletni strani www.borzaznanja.si

• Vsak torek v oktobru 2010 ob 17:00
Pravljične ure
Mestna knjižnica Izola vabi otroke na potovanje v pravljično 
deželo. Potovanje se prične vsak torek ob 17. uri v Stekleni 
pravljični sobi. S seboj prinesite copatke. Potovanju po pravljič
ni deželi sledi ustvarjalna delavnica.

Kino Odeon
18.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach 

OB 20.30 Belka FILM MESECA Režija: Claire Denise

Sobota 23. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach 
OB 20.30 Belka FILM MESECA Režija: Claire Denise

Nedelja 24. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach 
OB 20.30 Belka FILM MESECA Režija: Claire Denise

Ponedeljek 258. oktober 2010
Kino Odeon

OB 18.30 Belka FILM MESECA Režija: Claire Denise
20.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach

Torek 26. oktober 2010
Kino Odeon

18.30 Butec na večerji Režija: Jay Roach 
Ob 20.30 Triki Režija: Andrzej Jakimowski

Sreda 27. oktober 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 Triki Režija: Andrzej Jakimowski 
Ob 20.30 Charlie Režija: Burr Steers

■ Mo piisaKišMs
Vabim vse ki se jih želijo udeližiti, 

da me pokličejo. Sasikala Perumal, 051 266 387

Na steni ustvarjalnosti bodo v mesecu oktobru svoja dela razstav
ljali Kramelo Kleva - Lesorezi, ter društvo LIK - Tihožitja 
V vitrini ustvarjalnosti bodo v mesecu oktobru na ogled ročni iz
delki Doris Jelušič.

ŠOLA NA POČITNICAH
od 25.- 29.10 2010

Društvo prijateljev mladine Izola organizira med jesenskimi počitnicami na
slednje dejavnosti za osnovnošolske otroke
• Varstvo - od 7h do 15.30 (s kosilom in sadno malico) - varstvo bo, če bo 

do zadnjega roka za prijave vsaj 5 prijavljenih otrok.
• Ustvarjalnica za mlajše osnovnošolce: Delamo knjigo o Izoli - od lOh 

do 12h - v okviru teh delavnic bomo risali, fotografirali, pisali, lepili in 
skratka ustvarjali Izolo na sto in en način.

• Iskanje skritega zaklada - orientacijski pohod po Izoli - sreda, 27.10. ob 
10.00 (v primeru slabega vremena bomo prestavili na drugi dan)

• Spoznavanje kuhinj sveta - kuhali bomo vsak dan med 12. in 14. uro.
• Dan z gasilci - datum bomo javili naknadno, ogledali si bomo delo in 

prostore gasilcev v Izoli
Prispevek za delavnice je 2 EUR na dan, prispevevek za varstvo pa 5 EUR na 
dan (vključeno kosilo in vse delavnice).

• JESENSKI TABOR NA SV1ŠČAKIH od 26. - 29.10., v koči Elektro Primor
ske. Cena tabora je 40 EUR, vštet je prevoz, spremljevalci in hrana. Poleg 
izletov in pohodov se bomo zabavali z kuhanjem, igrami in druženjem. 
Število mest je omejeno.

PRIJAVE ZA VSE DEJAVNOSTI JE POTREBNO ODDATI NA SEDEŽU DRUŠ
TVA PRIJATELJEV MLADINE V POPOLDANSKEM ČASU MED 14. IN 19. URO. 
Vse dodatne informacije dobite na tel. 040 38 55 29, Barbara ali 031 77 57 
39, Bojan.

Dean Semolič vabi na sobotne večere ob zvokih klavir
ja v wine bar Manzioli.
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Potopis

Greva punca v južne kraje
Tokrat smo ubrali pot, ki nas je vo
dila mimo Zagreba do Slavonske
ga Broda, kjer smo nekateri prvič 
prestopili mejo med Slavonskim 
Brodom na hrvaški strani in Bo
sanskim Brodom na strani Bosne 
in Hercegovine.
Meja je podobna meji, ki smo je bili 
vajeni v Novi Gorici med Gorico in 
Novo Gorico. Razlika med obema 
Brodoma je vidna na vsakem kora
ku, saj so v Bosanskem Brodu še 
vedno vidne posledice zadnje vojne. 
Pretresel pa nas je tudi pogled na ta
ble z mrtvaško glavo ob gozdičkih, 
to se pravi, da še dolgo ne bodo upe- 
li pospraviti vseh min, ki so poseja
ne po Bosni in Hercegovini.
Prva postaja je bilo Sarajevo, stiči
šče vzhodne in zahodne kulture, 
mesto, ki se je v preteklosti pona
šalo kot mesto kulture. Verjetno, da 
tako, kot je včasih bilo, ne bo nikoli 
več, saj razlike so vidne na vseh ko
rakih. Tisti, ki so mesto poznali že 
od prej, so to razliko občutili. Na 
Baščaršiji, to je najbolj ohranjenem 
predelu Sarajeva iz Turških časov 
so velike sprememebe, saj skoraj ni 
več pristnih delavnic, ki spominjajo 
na prejšnja stoletja. Ogledali smo si 
Gazi-Husrev-begovo džamijo, pra
voslavno cerkev, vozili smo se ob 
reki Miljacki, kjer je bil atentat na 
prestolonaslednika Ferdinanda, tam 
je tudi pošta še iz časov Avstro. Ogr
ske, mestni muzej itd. Veliko stavb 
v starem mestu obnavljajo.
S starega mesta smo odšli na Ilidžo, 
kjer so bila že za časa Avstro-Ogrske 
termalna kopališča. To je prelep ze
leni del Sarajeva, kjer je mnogo ho
telov, ki nudijo terapevtske usluge s 
termalno vodo. Prespali smo v hote
lu, ki je v lasti Term Čatež, v njem 
pa delajo iranski zdravniki. 
Naslednji dan smo pot nadaljevali 
ob reki Neretvi, mimo kraja, kjer je 
bila bitka za ranjence v II. svetovni 
vojni. V Jablanici je bil ravno sejem 
in dan tržnice. Prodajalcev je bilo 
veliko, v glavnem s ceneno kitajsko 
robo, kupcev pa bolj malo. Od 1. ok
tobra v lokalih in trgovinah po vsej 
Bosni in Hercegovini ne smejo več 
sprejemati plačil v Evrih ampak 
samo v njihovi konvertibilni marki.

Popoldne smo se pripeljali v sliko
viti Mostar. Za ogled mostu je bilo 
treba kar malo počakati, saj je ulica 
po kateri se pride do mostu ozka in 
spominja na ulice San Marina. Tudi 
tukaj je vedno gneča. Lokalčki na 
obeh straneh mostu - Hrvaškem in 
Bošnjaškem so polni, trgovinice s 
spominki pa tudi. Na obeh straneh 
Neretve hitijo z gradnjo svojih veli
kih verskih objektov, a je moč videti 
džamijo tudi na hrvaški strani in ka
toliško cerkvico na bošnjaški strani. 
Most so res mojstrsko obnovili. Si
cer pa je v Mostarju že čutiti močan 
vpliv morja.
Sledila je ura vožnje do Medjugor- 
ja, ki se je zadnjih 20 let razvil v 
pravi turistični kraj, saj so v najbližji 
okolici zrasli ogromni hoteli, gostil
ne, lokalčki in trgovine s spominki 
nabožne vsebine. Tam smo videli 
kaj je to verski turizem.
Prenočili smo v že znanem Gradcu, 
kjer smo lani prespali dve noči in na 
zabavi s plesom do jutranjih ur se 
nam je v hotelu pridružilo še dosti 
Slovencev, saj smo v tem času nji
hovi najpomembnejši gostje. 
Naslednji dan smo se odpravili do 
nasadov mandrin v Metkoviču. Go
stoljubni gostitelji so nas že čakali s 
“trupicami”, čolni, ki jih uporablja
jo za prevoze po kanalih Neretve do 
svojih obdelovalnih površin, saj brez 
njih ni možen dostop do njiv. Na teh 
čolnih, ki sprejmejo do 20 oseb smo 
si postregli s suhimi figami in žga
njem, kmalu pa je bilo slišati še slo
vensko harmoniko in petje.

Pri nabiranju mandarin smo bili 
malo omejeni, saj avtobus ni imel 
tako velikega prtljažnika, kolikor 
mandarin smo želeli nabrati, vsee
no pa jih je bilo za kakšnih 700 ki
logramov.
Še enkrat smo prespali v Gradcu, 
kjer nas je ob večerni zabavi “reše
vala” Celestina, ki si je edina upala 
nastopati kot solo pevka in je za po
gum dobila posebno diplomo. 
Zadnji dan potovanja smo izkoristili 
za ogled Šibenika, z znano katedra
lo Sv. Jakoba in prelepim trgom ob 
njej. Sledil je odhod proti slapovom 
Krke, kjer smo si ogledali Etnoland 
DALMATI, park ki prikazuje nek
danje življenje v teh dalmatinskih 
vaseh. Že sprejem v narodnih nošah 
in pijača dobrodošlice so na nas na
redile močan vtis, ki se je nadaljeval 
tudi z okusnim kosilom. Sledila je 
še vožnja po avtocesti do mejnega 
prehoda Starod, od tam pa je bil 
samo še skok do Izole.
Vsem, ki ste bili z nami se zahva
ljujemo za dobro razpoloženje, g. 
Renati za dobro vodenje izleta in g. 
Borisu, ki je to pisano družbo raz
poredil, po tem velikem avtobusu.

Oljke govorijo esperanto
No, morda ga še negovorijo, saj so 
se z esperantom šele seznanile, 
zato pa člani esperantskega turi
stičnega društva že znajo nabirati 
oljke.
Ravno ta konec tedna so namreč 
člani omenjenega društva izkori
stili, da so se podali na Belveder, 
kjer so se lotili štirih oljk in jih v 
nekaj urah tudi obrali do golega. 
Posebnost obiranja pa seveda ni 
bila hitrost, ali sam način obiranja, 
temveč komunikacija med nabiral
ci. Ta je potekala kar v esperantu. 
Esperanto, za tiste, ki tega morda 
ne veste, ali pa ste že pozabili, je 
mednarodni umetni pomožni spo
razumevalni jezik, ki ga je leta 1878 
zasnoval Poljski okulist in amater
ski jezikoslovec judovskega rodu 
Ludwig Lazarus Zamenhof. V času 
takoj po drugi svetovni vojni je kar 
šestnajst milionov ljudi podpisalo 
peticijo Organizaciji združenih na
rodov, v kateri so se zavzemali za 
pouk Esperanta v šolah, saj naj bi s 
tem omogočilo boljše sporazume
vanje med narodi in posledično bi 
se utrdil mir na svetu.
V tistem času se je Esperanta nau
čila tudi predsednica Esperantske
ga turističnega društva Fani Rižnar, 
ki zdaj živi v Izoli in že razmišlja, 
da bi tudi v našem mestu ustano
vila društvo, kjer bi se pogovarjali 
v tem univerzalnem jeziku, saj naj 
bi v našem mestu bilo še nekaj po
sameznikov, ki tekoče obvlada ta 
jezik.
Ko bo do tega prišlo, bomo o do
godku vsekakor poročali. Tudi v 
esperantu. Obljubimo. am

Nadja

Dobili smo nov drevored
Sicer ni prav gosto posejan niti posebej obdelan a vendar smo šele 
ob odstranitvi zidu nekdanjega Arga in ob asfaltiranju tistega dela 
območja marine, ki je bil doslej zaseden z bolj ali manj neurejenimi 
kontejnerji, opazili, da so ob tovarniškem zidu tudi stari topoli. Zdaj 
so tam že zarisali približno 200 parkirnih mest, ki so seveda v uprav- 
lianin nhčinp Wnìa Priznati ie treba4 zdai ie tam lenše.
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Kresanje predvolilnih mnenj in stališč
Tukaj bi moral biti prispevek ob 50 letnici pevskega zbora Izola. Toda kopica pisem, sporočil za javnost in reagiranj 
nas je prisilila k temu, da še eno stran namenimo mnenjem pred nedeljskimi volitvami. Pa še krajšati smo jih morali.

so bili do zdaj na oblasti.
Na volitve bom v nedeljo obvezno šel. 
Ne več samo zaradi preživetvenih ra
zlogov ampak zaradi predvsem kultu
re. Ne bom glasoval za tistega, ki že 
štiri leta ne spoštuje resnice.

Srečko Gombač

Maske so padle
Zanimivo in poučno za volivce! Mi
slim na nepodpisan članek v tedniku 
Mandrač (14. oktober 2010) na strani
3. z naslovom “Mnenja poraženih”, 
ki bralcm posreduje odzive “poraže
nih” na lokalnih volitvah 2010. Kajti, 
zanimivo bo zvedeti kaj o tej temi 
menijo volivci, ki bodo svoje mnenje 
izrazili v drugem krogu volitev za žu
pana. Osebno mislim, da je za Izolo 
in Izdane škoda, da nimamo drugega 
kroga tudi za volitve v občinski svet. 
Škoda zato, ker bi se volivci glede na 
omenjeni članek, ko so maske kon
čno padle, lahko neprimerno bolj 
kompetentno odločali, koga izvoliti 
za župana in katero stranko ali listo v 
občinski svet.
Prav mizerno je prebirati in posluša
ti izjave takšnih “poraženih”, kako 
bodo v drugem krogu podprli tega ali 
onega kandidata. In pri tem računa
jo, da jim bodo člani njihovih strank 
ali list poslušno sledili! Ali bodo res, 
kot očitno računajo nekateri, kot ovce 
slepo sledili ukazom svojih liderjev? 
Upam in verjamem, da se bodo ven
darle raje ozrli okoli sebe in si pri tem, 
kar bodo videli in spoznali, ustvarili 
svoje mnenje in ga izrazili v drugem 
krogu volitev, tudi če so prepričani, da 
so prisiljeni izbrati le manjše zlo.
Naj postane vendarle izolskim politi
kom nekaj jasno: ljudje danes vemo, 
da smo ob slovenskem volilnem siste
mu nemočna žrtev političnih struktur 
in njihovih lobijev. Vendar zato nismo 
ne neumni in ne vodljiva čreda ovac, 
za kar nas imajo v skladu z znano 
doktrino iz preteklosti nekateri po
litiki. Dobro tudi poznamo staro in 
neštetokrat potrjeno resnico, da volk 
menja dlako, kože in glave pa ne ! 
Drugi krog volitev za župane bo 
pokazal, kako glede vsega tega 
razmišljajo občani, ki ne sodijo 
med politike ter ne nasedajo sle
po njihovim dejanjem. Upajmo, 
čeprav vemo, da je to upanje še 
vedno zelo majhno, da se ne bo 
ponovno, kot že tolikokrat, izka
zalo, da bomo edini resnični po
raženec volitev - občani.

Mag. Mitja Podgornik

Volitev se ne dobi z lažmi
Kot vse kaže, se županu res zelo mudi, 
da se oddolži vsem svojim »sponzor
jem« še preden bo dokončno izgubil 
svojo tako zelo sladko oblast v Izoli. 
Kako bi si lahko drugače razlagali 
objavo njegove Namere o ustanovitvi 
stavbne pravice z neposredno pogod
bo 15. oktobra, prav v času med obe
ma krogoma županskih volitev. Pa kaj 
se sploh čudimo: ali imamo res oprav
ka s spodobnim človekom? Človek, ki 
je sposoben podpisati namero, da bo 
oddal stavbno pravico na treh parce
lah, od katerih sta dve (295/1,296) že 
vključeni v pogodbo o podelitvi stavb
ne pravice za gradnjo garaže za pošto, 
ki jo je sklenil z razvpito Mabro d.o.o.

V času, ko noben spodoben človek ne 
začenja s postopki oddajanja nepre
mičnin za več desetletij, on to počne 
v času, ko bi smel delati samo tekoče 
zadeve. Ne verjamem, ali je objava na
mere za podelitev stavbne pravice na 
zemljišču, vrednem vsaj 196.000 EUR 
(kolikor vem, sedaj občina prodaja 
zemljišča v mestu po 250 EUR) v času 
med 1. in 2. krogom tekoča zadeva ali 
kaj popolnoma drugega.
Njegova izjava o zarotniškem dogo
varjanju Brede Pečan z Galebom in 
Marinvestom kaže, da gospodu v naj
boljših letih nekam zgodaj odpovedu
je spomin. Treba mu ga je osvežiti in 
ga opozoriti na njegove izjave pred 
dobrimi štirimi leti, ko jo je obtoževal, 
da se neprestano pravda z Marinve
stom, Galebom in vsemi, ki so preveč 
radi posegali po občinskem premože
nju. Njegova borba proti vsem takim 
je bila kaj malo opazna. Saj je javna 
tajna da dela v Izoli dobijo njegovi in 
g Grada prijatelji. Saj nam je znano da 
policija in javno tožilstvo preiskujeta 
Zgodbo o odajanju javnih površin v 
najem.
O njegovem “poštenju” pa govorijo 
neverjetne laži ki so se kar valile iz 
njegovih ust na sočenju TV Sponke 
danes zvečer, Med drugim je izjavil, 
da je SD pri volitvah 2006 v Domu za 
starejše občane v Izoli ukradel 300 (z 
besedo tristo) glasovnic. Ko sem ga 
po odaji vprašal, kako je možno, da 
je SD ukradel 300 glasovnic če pa je 
v domu 240 oskrbovancev, je odgovo
ril : “Šestedeset pa ste jih ukradli pri 
mrličih!” Ali si Izolani res zaslužimo 
takega župana?

Pečan Alojz.

Pred drugim krogom
Na soočenju kandidatov za župana 
Izole sem zastavil vprašanje kakšno 
je njihovo mnenje o rak rani sloven
ske politike, ko zaradi strankarskega 
apriorizma ostajajo mnogi načrti neu
resničeni. Vnaprej se zavračajo dobri 
predlogi sarno zato ker jih je predla
gala nasprotna stran. Na ta način se 
dela velika škoda.
Podobno je v Izoli.
V vse bolj globalnem svetu, v svetu 
novih preizkušenj bi bilo dobro, ko bi 
lokalne liste razbile strankarski aprio- 
rizem, ki ga mnogi staroselci sloven
ske politike uporabljajo tudi zato, da 
ohranijo svoj status. Mnogi med nji
mi med ljudmi ustvarjajo lažno upa
nje, kot da še vedno živimo v sistemu, 
ki ga ni več. Sam politiko razumem 
drugače kot jo predstavljajo slovenski 
politiki. V sedanji strankarski politiki 
ni več levih in desnih, so predvsem in 
samo interesi.
Lokalne liste, ki so se v mnogih obči
nah poenotile neglede na na ideološ
ke razlike, so za razvoj kraja napravile 
dosti več kot tam, kjer lokalno politi
ko vodijo stranke.
Mnogi politiki na državnem in lokal
nem nivoju ostajajo tam predolgo,

zlasti tisti, ki v politiki vidijo pred
vsem možnosti zase.
S simpatijami sem pred leti sprejel 
izvolitev dr. Klokočovnika za župana 
Izole. Zakaj? Zato, ker ni bil obreme
njen s strankarsko patino, ker ne živi 
od politike, ker je strokovnjak prepo
znan tudi v tujini, ker je imel dobre 
idejein je mnoge, kljub strankarske
mu apriorizmu realiziral in ker me je 
zanimalo, kako bo nekdo, ki pride iz 
sfere elite v politiko, obvladal vse pre
grade strankarskega kanibalizma.
S simpatijami bom sprejel njegovo 
izvolitev, kot bi izvolitev vsakega kan
didata, ki ni obremenjen z ideološki
mi floskulami. Kot državljan, ki ima 
za seboj desetletja obljub in političnih 
floskul volim predvsem osebnosti. 
Tako bo tudi tokrat.

Ado Butala

Proti nespoštovanju resnice
Za politiko sem se začel zares zani
mati šele pred nekaj leti. Za to sem se 
odločil zaradi preživetvenih razlogov, 
saj tej naši družbi in občini še poseb
no ne kaže dobro in če bo vsem slabo, 
bo slabše tudi meni, moji družini in 
tistim, ki jih imam rad. Ljudje smo 
kakršni pač smo, nekdo je malo lep
ši, drugi malce pametnejši, a lahko v 
družbi (so)bivamo in (so)delujemo 
brez hudih pretresov pod enim po
gojem: če nas (tudi v politiki) vodijo 
vrednote, ki so temelj kulture vsake 
družbe. Ena takih vrednot je odnos 
do resnice.
V zadnjih štirih letih sem te nekulture 
videl dovolj. Izolsko gospodarstvo že 
leta nazaduje, šolana mladina ne naj
de ustreznih služb, velike tovarniške 
površine samevajo, malo je novih idej 
in še manj volje, da bi se jih uresni
čilo. V Izoli so oblast prevzeli ljudje, 
ki so trdili, da živijo v Izoli. To ni bila 
resnica. Trdili so: »Izola je naša«. To 
(na srečo) tudi ni bilo res. Trdili so, 
da bodo delali v interesu Izole. Ni bilo 
res. Takoj se je izkazalo, da bodo de
lali kar bo v njihovem interesu, saj so 
vsi zadržali svoje prejšnje službe. Že 
utečeni projekti so zastali. Namesto 
domačinov, ki poznajo probleme, so 
na občini (tudi kadar ni bilo potrebe) 
zaposlovali ljudi od drugod. Do hudih 
izolskih (gospodarskih in drugih) te
žav so se obnašali nenačrtno in lahko
miselno, po več tednov so dokumenti 
čakali, da jih pride kdo od njih na 
občino vsaj podpisat. Na občini se ni 
vedelo ne kdo pije ne kdo plača. Zbu
dili so se malo pred volitvami. Začeli 
so graditi na vso moč, kar je bilo treba 
in kar ne, kot če bi bili najbogatejša 
občina. Pa ni res. Nismo. Dela se v 
glavnem na puf, brez denarja, saj že 
mesece skrivajo, da je občinska bla
gajna krepko v minusu. Nenadoma 
so se začeli pojavljati po Izoli skoraj 
vsak dan, da bi popravili vtis za nazaj. 
Nenadoma trdijo, da točno vedo kaj bi 
bilo treba narediti za Izolo. To ni res. 
Zakaj niso tega naredili že doslej, saj

Obsodba nestrpnosti
Dogodki v zadnjih dneh stopnjuje
jo volilno kampanijo do vrelišča. Na 
volilnih panojih smo zasledili napise, 
ki spodbujajo etnično nestrpnost in 
diskriminacijo med Izolani. Izolani 
smo do danes živeli strpno in človeka 
vredno življenje, zato obsojamo vsa
kršno obliko nasilja, diskriminacije in 
nestrpnosti.
Kljub temu, da so v predvolilnem boju 
strasti razgrete, to nikakor ne sme biti 
razlog za grob poseg v človekovo inte
griteto. Vsakršna podobna dejanja ne 
prispevajo k razvoju občine, ampak 
služijo izključno samo za prevzem 
oblasti kjer so dovoljena vsa sredstva. 
Upamo, da se v drugem krogu volitev 
ne bodo ponovile mahinacije z volil
nimi lističi ali kakršna koli druga po
dobna dejanja.
Želimo, da pristojne kriminalistične 
službe raziščejo telefonske pogovore 
med člani volilnega odbora in volilne 
komisije, ki jih je predlagala SD, med
tem, ko se je nepojasnjeno izgubilo 60 
glasovnic.
Seznanjeni smo, da je kandidat za 
župana g. Igor Kolenc v torek 19. 
10. 2010, v večernih urah, uničeval 
plakate svojega tekmeca. To človeka 
nevredno dejanje strogo obsojamo, 
saj gre za kaznivo dejanje po Zakonu 
o volilni kampaniji, tako za organiza
torja, odgovorne osebe in kot za posa
meznika. Župana, ki dopušča tovrstna 
dejanja ter pri njih aktivno sodeluje, 
Izolani ne potrebujemo zato vas pozi
vamo k odstopu od kandidature. 
Občanke in občane Izole pozivamo k 
strpnosti, medsebojnem spoštovanju 
in sobivanju na podlagi spoštovanja 
temeljnih ustavnih vrednot.

Leon Čebulj, Bojan Zadel, SLS Izola

Klokočovnikovo zavajanje javnost!
Stranka Izola je naša si je v četrtek, 
14. oktobra, privoščila nesprejemljivo 
zavajanje javnosti, podkrepljeno s po
narejeno vsebino. Sporočilu, kjer ugi
bajo o tajnem dogovoru med Bredo 
Pečan in koprskim županom Borisom 
Popovičem glede spremenjenega pro
metnega režima, ki bo pričel veljati po 
20. oktobru, so priložili fotografijo, ki 
je nastala že leta 2008 in tako nima 
nobene povezave s problemom, ki ga 
želijo izpostaviti.
Od Klokočovnika zahtevamo, da se 
javno opraviči vsem občankam in 
občanom ter ga pozivamo k trezni in 
korektni volilni kampanji.
V Oljki - stranki slovenske Istre naj
ostreje in z zgroženostjo obsojamo 
poskus manipuliranja javnosti s stra
ni Klokočovnika in smo prepričani, 
da bodo volivci v takem dejanju pre
poznali pravi obraz trenutne izolske 
občinske oblasti, ki se poslužuje tudi 
najbolj nizkotnih dejanj, da bi si še 
naprej ostlala v udobnih foteljih iz 
katerih bi za občane naredila bore 
malo.

Oljka - stranka slovenske Istre
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Poslovni prostori mimo razpisa
Tako so ugotovili člani Nadzornega odbora Občine Izola, protikorupcijska komisija pa je zaznala tudi sum 
koruptivnega ravnanja. Informacijo je dopolnil eden od prijaviteljev takšnega ravnanja.
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Že pred prvini krogom volitev smo v 
uredništvo dobili faksimile mnenja 
protikorupcijske komisije glede 
oddaje poslovnih prostorov v izolski 
občini. Komisija je odgovor poslala 
Nadzornemu odboru, v njem pa za
pisala, da sum korupcije obstaja, 
vendar pa postopka ne bodo vodili, 
saj je nadzorni odbor o tem že obve
stil pristojne preiskovalne organe.

Ob tem so v dopisu Nadzornega 
odbora posebej opozorili na očit
no spremenjen datum o prihodu 
pošiljke (kot je razvidno iz slike), 
ki so ga na občini premaknili za 
dober teden dni, zato, da ne bi 
dokument prišel v javnost še pred 
prvim krogom volitev.
Kasneje smo izvedeli, da je na 
sum korupcije komisijo opozoril 
tudi Adnan Salija, lastnik slašči
čarne Galeb. On je bil namreč tisti, 
ki je opozoril na razpis z letošjega 
meseca maja za dodeljevanje se
zonskih poslovnih prostorov pri 
hotelu Delfin. A zgodba se je, po 
besedah Adnana, začela že pred 
tem.
"Maja 2010 sem se prijavil na 
razpis za oddajo sezonskega po

slovnega prostora pri Delfinu. 
Na odpiranje ponudb, sem poslal 
svojega odvetnika, ki mi je sporo
čil, da sem ponudil enkrat več od 
naslednjega najvišjega ponudni
ka, tako da bom zagotovo izbran. 
Sam pa v to nisem bil prepričan, 
in to sem mu tudi povedal, saj za
dnja leta v Izoli tovrstni razpisi 
ne potekajo tako, kot bi morali. 
Na žalost se je izkazalo, da sem 
imel prav. ”
Adnan Salija je povedal, da je po 
odprtju kuvert, njegov konkurent 
Delil Saliji dvignil svojo ponud
bo na njegovo višino, ter dodal 
še 50 eur zraven. Tako je pridobil 
omenjeni poslovni prostor. “Vedel 
sem, da bo tako, saj je v zadnjih

štirih letih čisto vsak razpis za 
sezonske poslovne prostore dobil 
Delil Saliji.
Kar je še posebej hudo pa je, daje 
bil Delil v začetku tudi član ko
misije, ki je dodeljevala poslovne 
prostore, tako da sploh ni bilo 
vprašanje, kdo bo kaj dobil. Nato 
se je iz komisije umaknil, ker so 
postajale raznorazne govorice o 
konfliktu interesov vseeno pre
glasne, a spremenilo se ni čisto 
nič. Ali se vam zdi normalno, da 
v štirih letih nihče od ostalih šti
rih slaščičarjev ni zmagal niti na 
enem samem razpisa?”

Izolski klientelizem
Za takšno stanje stvari Adnan 
Salija krivi sedanjega župana in 
županskega kandidata Tomislava 
Klokočovnika in ga obtožuje kli- 
entelizma, obenem pa ga zanima, 
kako to, da Turan Siliji, brat Deli- 
ja Salijija plačuje za sezonski po
slovni prostor na Svetilniku 2000 
eurov na leto, lani pa vsega 750 
eurov, medtem ko sta pred tem 
Adnan in poslovni partner plače
vala 32.000 eurov na leto za isti 
prostor. “Mar ni v interesu Obči
ne, da si z oddajanjem poslovnih 
prostorov polni pregovorno pra
zno občinsko blagajno? Kako je 
to mogoče, da pride to tako velike 
razlike pri najemni pogodbi?
Ko sem srečal župana Klokočov
nika in ga vprašal, kako je to la
hko mogoče, je mirno odgovoril, 
da bom pa jaz dobil prostore pri 
Delfina. Očitno ni razumel, v 
čem je problem. Ne more se kar 
tako sklepati prijateljske pogod
be in deliti poslovne prostore 
mimo razpisov. To ni več ničemer 
podobno. ”
Adnan Salija je za konec povedal, 
da še vedno čaka na odgovor župa
na Klokočovnika na to vprašanje. 
Namreč, kako to, da obstajajo take 
razlike med najemnimi pogodba
mi za isti prostor. In upa, da bo do 
odgovora prišel, če ne drugače pa 
vsaj preko Mandrača.
A.M.

Kamnoseštvo (J) Jakša
GRANITIKA d.o.o.

Bužekjanovo ni pozabljeno
Različna merila za različne ljudi seveda niso nič novega v izolski občini. V spominu ostaja skrivnostna 
licitacija parcel v Jagodju, objavljena v makedonskem dnevniku, potem pa jih je bilo še veliko, vključno 
z dovoljenjem za gradnjo na kmetiji Bužekljan, na katero so spomnili v oddaji Pogledi Slovenije.

Družinska tradicija obdelave naravnega kamna od leta 1917

GRANIT IN MARMOR

0 OKENSKE POLICE 
0 STOPNICE
0 KUHINJSKI IN KOPALNIŠKI PULTI 
❖ NAGROBNIKI 
0 TLAKI IN STENSKE OBLOGE

S tem oglasom 
vam priznamo

10 % popusta 
na naročilo nagrobnega 

spomenika

razstavni prostor Koper, 
Ankaranska cesta 7 

tel: 05 63 00 325

z vami od pon.-pet. med 9. in 17. uro ter v sob. med 9. in 12. uro 
nedelje in prazniki: zaprto

www.kamnosestvo.com, e-mail: info.kamnosestvo@siol.net 

SODELUJEMO Z IZOKARTICO (Popusti se ne seštevajo)

Na oddaji Pogledi Slovenije na pr
vem programu nacionalne televizije 
so pred dobrim tednom razpravljali 
o povezavah v takoimenovani državni 
eliti, skupini vplivnih posameznikov 
v politiki in gospodarstvu. Leit motif 
pogovorne oddaje je bil preprost: v 
Sloveniji imamo dve vrsti državljanov, 
tisti prve in tisti druge stopnje.

Med prikazovanjem različnih po
vezav je za Izolane bila naj zani
mivejša tista, ki se je nanašala na 
naše območje. Med drugim se je 
tako govorilo tudi o gradnji “naj
imenitnejše” in vsekakor tudi naj
bolj vidne in megalomanske vile, 
kmetije Bužekjan v Mali Sevi nad 
Izolo.
V oddaji je bilo nazorno prika
zano delovanje takoimenovane- 
ga “kroga” Kresal-Senica, ki je 
še najbolj očiten ravno na tem 
6000 kvadratnih metrov velikem 
izolskem posestvu. Uradno naj 
bi sicer za gradnjo stala davčna 
svetovalka Blanka Muster, Kresa- 
lova in Senica pa z investicijo naj 
ne bi bila povezana. A raziskave 
so pokazale, da sta Musterjeva in 
Senica močno povezana, saj sta 
soustanovitelja vsaj dveh podjetji, 
Musterjeva pa je bila tudi proku

ristka enega od podjetji, katerih 
predsednica je bila Katerina Kre
sal, ob tem pa je bila tudi direk
torica podjetja brata ministrice 
Kresalove, Gregorja Kresala. 
Gradnji luksuznega objekta so 
izrecno nasprotovali na zavodu za 
kulturno dediščino, so še povedali 
v oddaji, saj je območje varovano 
kot kulturna dediščina. Kljub temu 
pa so investitorji dobili zeleno luč 
pri gradnji objekta s strani Občine 
in države, predlog in soglasja lo
kalne oblasti pa je brez sklepa ob
činskega sveta priskrbela takratna 
županja Breda Pečan.
Na sredini tiskovni konferenci pa 
je Pečanova omenila, da je sogla
sje sicer res podala, a le gospodu 
Bužekjanu, ter da bi hotela ome
njeni dokument tudi javno poka
zati, a PR občinske uprave Blaž 
Maljevac, po ukazu župana Klo
kočovnika, tega dokumenta nika
kor ni hotel izdati. am
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%
Odšel je

Matej Herbst
1976-2010
Včeraj smo se v Slapu ob Idrijci, kjer 
je zadnja leta živel s svojim dekletom, 
poslovili od Mateja, fanta visoke po
stave in prodornih oči, športnika in 
fotografa, mladega človeka, ki je imel 
rad življenje in ga je skušal živeti v 
vseh njegovih odtenkih.
Zadnja leta je bil tesno povezan s 
fotografijo, tako na delovnem mestu 
kot sicer, saj se je resno spoznaval z 
umetniško fotografijo, ki mu je bila v veliko tolažbo tudi v zadnjih mesecih, 
ko je živel v tesnem stiku z naravo in skušal tudi na ta način premagati 
zahrbtno bolezen, ki mu je presekala mladostna leta. Že od malega je bil 
povezanjudi z morjem, kot uspešen jadralec izolske Burje in sotekmovalec 
Vasilija Žbogarja, ki je o Mateju povedal:
Z Matejem naju vežejo lepi mladostniški trenutki, ko sva skupaj jadrala 
v olimpijskem dvosedu 470. Takrat smo skupaj z Alešem Smerdujem orali 
ledino v tem razredu v našem klubu Burja iz Izole. V mladinski konkurenci 
sva žela dobre rezultate, se veselila lepih trenutkov in uspehov ter bodrila 
drug drugega v težkih momentih. Skupaj sva prepotovala celo Evropo in v 
jadranje vložila veliko časa in napora.
Nisva pa le veliko trenirala in tekmovala, skupaj sva preživljala tudi proste 
trenutke in se zabavala ter skupaj praznovala rojstne dneve, saj sva oba 
rojena 4. oktobra. Med vsemi praznovanji pa mi je najbolj v spominu ostalo 
praznovanje v času ene do regat. Do jutranjih ur smo se z ostalimi jadralci 
zabavali, nato pa sva brez spanja odšla na regato. Bilo je naporno, a spomin 
na lepo praznovanje nama je dal dodatne energije in moči za tekmovanje. 
Rezultat je bil sicer daleč od najinih želja, med jadranjem sva za nekaj tre
nutkov tudi zaspala, vendar že na naslednjih regatah pokazala kje je najino 
mesto. Matej mi bo za vedno ostal v lepem spominu, saj je bilo najino sku
pno jadranje ena od pomembnih etap do mojih kasnejših uspehov. Matej, 
hvala ti za vse lepe trenutke.

Mladi gasilci tretji na DP
Na osnovni šoli Vojke Šmuc Izola, podružnica Korte že vrsto let uspešno deluje 
krožek Mladi gasilec, katerega mentorje dolgoletni izkušeni in strokovno 
usposobljen mentor Marino Grbec član Prostovoljnega gasilskega društva Korte.
Temu primerni so tudi rezultati tr
dega dela z gasilsko mladino saj je 
z tekmovalnimi ekipami že trikrat 
izredno uspešno sodeloval na dr
žavnih prvenstvih in pri tem z njimi 
osvojil na Blanci drugo, v Semiču 
pa peto mesto. Tudi v letošnjem 
letu je ekipo izvrstno pripravil saj 
so mladi gasilci 04. septembra na iz
birnem tekmovanju Obalno Kraške 
regije v Izoli osvojili prvo mesto in 
se neposredno uvrstili na državno 
prvenstvo, ki ga je gostila Gasilska 
zveza Piran v Sečovljah.
Prvega oktobra smo se s tekmovalno 
ekipo v spremstvu mentorja in spre
mljevalcev odpravili na ljubilejno 
30. srečanje članov krožka Mladi ga
silec, ki šteje za državno prvenstvo. 
Skupaj z ostalimi vrhunskimi eki
pami iz cele Slovenije smo se zbrali

pred osnovno šolo v Sečovljah na 
otvoritveni slovesnosti. Zatem so 
mladi gasilci opravili teoretični del 
preizkusa znanja o gasilstvu ter 
preizkus na temo spoznavanja 
kraja Sečovelj z okolico. Po oprav
ljenem teoretičnem delu tekmovanja 
so bili razporejeni v sedem različnih 
delavnic, kjer so po programu ure
sničevali svoje spretnosti in zami
sli. V poznih popoldanskih urah so 
mlade gasilce sprejele na nočitev 
družine iz okolice Sečovelj, medtem 
ko so gostitelji za mentorje in ostale 
udeležence organizirali v gasilskem 
domu družabno srečanje. 
Naslednjega dane, v soboto 2. okto
bra smo se zjutraj ponovno zbrali 
pred osnovno šolo v Sečovljah in 
pričeli s praktičnim delom tekmo
vanja.

MALI OGLASI
Novi oglasi so označeni polkrepko, 
ostale si lahko ogledate na www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- V mirni vasici nad Izolo prodam 
parceli 600 in 900 mZ.Voda ob 
parceli,elektrika na parceli. GSM 
040/247-827.
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščem(možnost predelava v dru
go namembnost) 040 648 297
KUPIMO
- Kupim dvosobno stanovanje v bloku 
ali hiši v Izoli tel. 051/311-180
ODDAMO
- Stanovanje oddamo Veliko 70 
m2. Paru brez otrok tel. 6414-453
- V Jagodju oddamo večjo garso
njero z ločeno kuhinjo, kopalnico, 
centralnim ogrevanjem in lastnim 
parkiriščem. Prenovljeno leta 2008 
v mirnem okolju. Cena 400 Eurov. 
Tel. 031/882-171
- Oddamo enosobno opremljeno 
stanovanje v Izoli, tel 040 732 666

Delo

- FRIZER - FRIZERKA - Iščete nove iz
zive, ste kreativni, samostojni in imate 
vsaj 3 leta delovnih izkušenj, potem ste 
prava izbira, zato pokličite takoj! Pri
čakujem komunikativnost, poštenost 
in sposobnost za delo z ljudmi. Ostale 
informacije: telefon 05/640 05 12

- Domačinka s podeželja nudi pomoč 
na domu z gospodinjskimi opravili. 
GSM: 041 449 859 (Nevenka)
- Ženska srednjih let, pridna ure
jena in vestna išče delo. Opravlja 
vsa hišna dela, čisti, lika, pomi
va posodo, čisti gostinske lokale 
ali poslovne prostore. Telefon: 
031 295 156
- V zameno za pomoč na domu 
iščem stanovanje v Izoli in okolici. 
040 452 947
- Nudim varstvo otrok v popoldan
skem času in ob vikendih. 030 923 
367 (Milka)
- Opravljam različna gospodinjska 
opravila, tel 031 295 156
- Nudim nego na domu starejšim 
osebam, tel 051 235 947

Razno

Prodam košaro za spanje za no
vorojenčka, kot nova, s posteljni
no, cena 1000 Eurov Tamara tel. 
041/773-044 (po 13 uri)
Prodam ALPLES-ovo visoko otroš
ko posteljo s stopnicami, zelo do
bro ohranjena. Barva češnje. Cena 
120 Eurov 
tel. 031/353-256
- VOLČJAK Oddam tri in pol me
sece starega volčjaka tel. 031/847- 
394
- Rdeči križ Izola potrebuje ku
hinjsko omarico s pomivalnim ko
ritom. Doseglijivi smo na tel: 051 
672-160.
- Prodam elektično kitaro PRS 
(Paul Red Smith) SE Soapbar. 040 
120 236

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Laudano Stefanič s.p.
MOB.: 040/ 624 - 225 
MOB.: 041/ 703 - 927

Mlajši mladi gasilci so tekmovali v vaji 
z vedrovko, vezanju vrvi in metanja 
torbic v krog, starejši mladi gasilci 
pa v tekmovanju z vedrovko, veza
nju vrvi in uporabi gasilnih aparatov 
glede na vrsto požara. V tem, praktič
nem delu tekmovanja, se je naša ekipa 
izredno dobro izkazala, saj je med vse
mi imela na vseh poligonih najboljše 
časovne rezultate.
Po končanem tekmovanju smo seveda 
nestrpno čakali na razglasitev rezul
tatov tekmovanja, še posebej zato ker 
nismo poznali rezultatov teoretičnega 
preizkusa tekmovanja. Ker je na te
kmovanju sodelovalo kar 18 vrhunskih 
ekip iz cele Slovenije nismo pričakovali 
uvrstitve v sam vrh. Toda na srečo smo 
se zmotili in na državnem prvenstvu 
osvojili tretje mesto, kar je za naše 
društvo in osnovno šolo Vojke Šmuc 
Izola velik uspeh. Nedvomno so za us
peh zaslužni člani ekipe mladi gasilec 
Alen PETAROS, Tilen GRBEC in Luka 
KORENIKA, ki so še enkrat dokazali, 
da se lahko kosajo z najboljšimi ekipa
mi v državi.

Letos v Sloveniji praznujemo 30. 
obletnico ustanovitve krožka Mla
di gasilec in v Sloveniji skorajda ni 
mentorjev, ki se že 30.let ukvarjajo z 
izobraževanjem mladih gasilcev. Zato 
smo še toliko bolj ponosni na men
torja mladih gasilcev Marina Grbca, 
ki že polnih 30 let zelo uspešno us
posablja mlade v gasilskih veščinah. 
Z svojim pristopom je osvojil mlade 
gasilce, ki ga imajo radi in mu sledijo 
na vsakem koraku. Zaradi njegovih 
neprecenljivih izkušenj in strokovne 
usposobljenosti je gasilskih veščin 
naučil številne generacije še vedno 
aktivnih gasilcev.
Za 30 letno delo z gasilsko mladino 
je v Sečovljah prejel plaketo Gasil
ske zveze Slovenije. Ob tej priliki se 
mu članice in člani društva iz srca za
hvaljujmo za vse kar je doslej naredil 
na področju izobraževanja gasilske 
mladine in mu čestitamo za prejeto 
prestižno plaketo, ki jo je nedvomno 
več kot zaslužil

TAJNIK PGD KORTE 
Zlatko Kristančič



NLB Družinski varčevalni paket

Poslovalnica Izola 
Trg republike 3 
Tel.: 05 663 06 00 \fa^ ■

NLB®
www.nlb.si/druzinski-varcevalni-paket

Mostarski most so obnovili. Kdaj bomo 
obnovili mostove med Izolani?

. KAJ TA Tl- A TKENIKA* 
ZA VOLILNI MOLK

Rad imam Izolo
Amo Isola

Vabim Vas na koncert skupine

Primorska 
glasbena legenda
Petek, 22. oktobra 
ob 18. uri
Manziolijevtrg, Izola

iVa stojnicah bodo po izolsko pečene sardele in vino
iz okoliških hribov! 

mag. Igor Koleni

Naročnik oglasa: Volilni štab mag. Igorja Kolenca


